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FESTIVAL FILMOV, KI 1IH NE BOMO VIDELI
(Mef) Zagotovo velika večina Izolanov pozna 
Konija Steinbacherja, koliko pa vas je videlo 
katerega od njegovih filmov? Brez strahu 
poiščite svoj odgovor, saj niste vi prav nič krivi, 
da njegovih filmov ne predvajajo pred 
televizijskim dnevnikom ali v otroških oddajah. 
Pravzaprav jih ne predvajajo. Morda enkrat ali 
dvakrat, potem pa arhiv in čez desetletje še ena 
ponovitev v kakšni posebni oddaji. In tako se 
dogaja ne le Koniju ampak tudi vsem drugim 
slovenskim avtorjem an imiranega, po domače 
risanega filma. Ali se sploh spomnite, kdaj ste 
zadnjič gledali slovenski risani film?
Nekoč ni bilo tako. Tudi letošnji predsednik 
mednarodne žirije Festivala animiranega filma, 
Črt Skodlar, vam bo povedal, da je včasih 
slovenska televizija vsaj v otroškem programu 
redno predvajala doma narejene risane ali 
lutkovne filme. Takrat pač ni bilo denarja za 
uvoz tujih filmov in ni ga bilo niti za 

plačevanje licenc, zato 
so si morali oddaje, tudi 
zabavne, izmišljati sami. 
Napredek nam je

{C Banica Koper
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priskrbel ustvarjalno lenobo in uniformirano tv 
lepoto, v ilegalo pa je potisnil ustvarjalnost naših 
umetnikov, sosedov, otrok. Njim in nam se 
včasih zazdi, da delajo sami zase, saj večine 
filmov, razen zainteresiranih, ne bo videlo širše 
občinstvo. Nekateri vztrajajo zato, ker upajo, da 
jih bodo opazili in jih povabili k sodelovanju v 
katero od znanih tujih filmskih hiš, drugi pa to 
počnejo iz čiste ljubezni. Takšnih je bilo na 
izolskem festivalu največ in zato jim gre še 
posebno priznanje in posebna tolažba.
In da ne bomo zgolj načelni: Pred leti smo na 
izolski osnovni šoli imeli filmski krožek, ki je 
ustvaril blizu sto animiranih filmov in predvsem 
odkril nekaj pomembnih izolskih ustvarjalcev. 
Kdo naj zdaj, ko te izvenšolske dejavnosti ni 
več, pove našim potomcem, da pravzaprav vsak 
od njih lahko naredi svoj South park. In to na 
povsem enak način kot so filme naredili letošnji 
festivalski nagrajenci.
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NAPREDOVANJE
Nogomet te zasvoji enako, kot te vino opija 

in ie šesto leto je moj drugi dom Malija.
Tam se nastavljam soncu in se stiskam, ko je mraz, 

nazdravljam zmagam in preklinjam vsak poraz. 
Včasih fantje na tekmi preveč komplicirajo 
in jim ni jasno, da me s tem zelo iivcirajo. 

Najlepše je ko na Malijo pride igrat' Piran, 
ker zmagovalec je takrat vnaprej že znan. 

Morda pa bomo spet prvaki, 
a tu na hribu take so navade,
Da bodo šefi kratko rekli:

Patko - druga liga pač odpade!

AVTO CENTER Avto Center Jereb. Izola 
www.o-Jereb.tl

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTT's NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtotja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.__________________________________

ZMEŠNJAVA V ARGU
Zadnje čase beremo v medijih o uspešnosti veslaškega kluba 
»Arga« na raznih jesenskih regatah, še posebej pa je poudarjena 
uspešnost domnevnega predsednika Egidija Krajcerja, ki se še 
vedno predstavlja kot predsednik kluba. Resnica o tem je čisto 
nekaj drugega.
Res je, da je omenjeni to poletje na silo prevzel klub in hotel 
spraviti za enkrat še vedno veljavni upravni odbor tega kluba v 
slabo luč, z navajanjem neresnic in blatenjem ter zavajanjem 
javnosti.
Toda človek se sprašuje, zakaj vse to?
Zakaj spraviti s poti nekoga, ki je dobro in pošteno delal, nekoga, 
ki je po našem mnenju sestavil dober dolgoročni program,ki so ga 
potrdili člani kluba na dveh sklicih, obenem pa zagotovil vse 
pogoje za nemoteno treniranje in tekmovanje.
Prav ta odbor je pridobil spoštovanja vredne sponzorje, ki bi 
zagotovili sredstva za normalno delovanje kluba, kot tudi za 
dolgoročno rešitev klubske prostorske problematike, (zaradi znanih 
dogodkov pa so bila ta sredstva zamrznjena, saj vemo da ni 
resnega sponzorja, ki bi sprostil sredstva klubu, v katerem se 
prepirajo!)
Ta isti odbor je sestavil pravilnik o delovanju in obnašanju v klubu, 
kar pa nekaterim očitno ni bilo po godu. In tu je treba iskati
vzroke za nastale probleme.
Egidijo Krajcar na svoj, že preizkušen način, želi zrušiti to 
vodstvo. Pri tem pa ni izbiral sredstev, da bi dosegel svoj cilj, ki 
je vsem znan. Vladati in biti opazen!
Nihče ne oporeka, da ni z srcem in dušo v tem klubu . Nasprotno,
v preveliki želji za dobrobit tega kluba in svoje afirmacije,
počenja stvari, ki so skregane z zdravo pametjo. Obnaša se kod
absolutni vseved in gospodar v klubu. Ne zaveda pa se, da s takim 
nastopom odbija ljudi, ki se raje umaknejo, kot da bi se v 
nedogled kregali z njim, saj uporablja metode, ki so skregane z 
zdravo pametjo, sploh pa s športnim duhom.
Najprej so se umaknili trije mladi, šolani trenerji, potem se je 
umaknil s težavo pridobljeni hišnik, Zaradi istih vzrokov ni prišlo 
do sklenitve pogodbe z novim gospodarjem v klubu. Zatajila je 
letošnja šola veslanja. Zatajila je rekreacija starejših, kot je bilo 
predvideno v programu. Mladi veslači so začeli odhajat v druge 
klube, sedaj se obeta še množičen odhod najmlajših veslačev v 
sosednji klub, na kar se bodo zamislili na občinski zvezi, v zvezi z 
dotacijami.? Iz kluba odhaja dolgoletna, zlata vredna tajnica, ki ima 
po pravici povedano, vsega zadosti. Izguba dobrih sponzorjev. In še 
bi lahko naštevali, pa nima smisla.
Vsekakor pa se bo z rezultati, na nelegalni način sklicanega 
Krajcarjevega občnega zbora, v katerem naj bi se nezakonito 
odstranil celoten upravni odbor, srečala tudi občinska uprava, ki 
se bo odločila, kdo naj vodi ta klub.
Zaenkrat pa?
Važno je, da smo zmagali, da smo jih zje.... bi rekli tisti, ki jim je 
življenjski moto »krepat ma ne molat«. Vsaka zmaga pa ima svojo 
ceno, in cena tega početja je zelo, zelo visoka.
Ker pa ima vsaka medalja dve plati, bi bilo dobro slišati tudi 
Egidija Krajcarja, ki je zaenkrat edini vzrok za vse razprtije v 
klubu: Za sedanje in tiste iz preteklosti!
Ta prispevek je napisan v želji, da se končno le uredijo razmere v 
klub z dolgo in uspešno tradicijo in da se take zdrahe enkrat za 
vedno odstranijo. V želji, da tudi na občinski ravni nekaj 
ukrenejo.

Člani VK Argo (Podpisi znani uredništvu).

KOCJAN I EVA NAGRADA EMILU ZONTI
Izolski občinski svet bo obravnaval tudi predlog sklepa 
o podelitvi priznanja z nagrado Alojza Kocjančiča za 
posebne dosežke pri oblikovanju, raziskovanju in 
ohranjanju kulturne identitete Istre za leto 2004 
glasbeniku, kulturologu, novinarju in sploh vsestransko 
ustvarjalnemu Istranu Emilu Zonti.

V letošnjem letu 
bo tako podeljeno 
12. priznanje z 
nagrado Alojza 
Kocjančiča za 
posebne dosežke 
pri oblikovanju, 
raziskovanju in 
ohranjanju kultur
ne identitete Istre.

Doslej so priznanje z nagrado prejeli: Rožana Koštial 
(1993), Edelman Jurinčič (1994), Jože Pohlen (1995), 
Marjan Tomšič (1996), Alberto Pucer (1997), Luciano 
Kleva (1998), Janez Kramar (1999), Nada Morato 
(2000), Dario Marušič (2001), Dušan Jakomin (2002) 
in Zvest Apollonio (2003).

IZOLSKA STANOVANJA SO CENEJŠA
Iz Stanovanjskega sklada Republike Slovenije (SSRS) so 
sporočili, da se je na razpis za prodajo 822 stanovanj v 
Ljubljani in 30 stanovanj v Izoli do 20. oktobra 2004 prijavilo 
230 kupcev za nakup 145 stanovanj, označenih kot njihove 
glavne želje, medtem ko so v dodatnih željah izrazili interes 
za 773 stanovanj. Razpis je sicer odprt še do 2. novembra 
2004, vseeno pa malce preseneča dejstvo, da je povpraševanja 
po stanovanjih manj kot ponudbe.
Morda pa se za manjšim povpraševanjem skriva cela množica 
razočaranih kupcev, ki jih je SSRS privabljal z obljubami o ceni 
1300 evrov za kvadratni meter, po natančnejšem branju ponudbe pa 
so ugotovili, da je cena v posameznih primerih višja kot 2000 evrov 
za kvadratni meter. Sklad je namreč v vseh javnih objavah »pozabi« 
omeniti, da je treba na dveh lokacijah v Ljubljani (Poljansko nabrežje 
in Tacenska cesta) obvezno kupiti parkirne prostore v podzemnih 
garažah, kar podraži kvadratni meter tudi do 60 odstotkov. Kupci 
stanovanj v Izoli so razbremenjeni tega dodatnega nakupa, zato cena 
kot sojo dobili v ponudbi zanje seveda drži.

2



17. seja Občinskega sveta

NAPISE ZMANIŠATI. IUMB0 PLAKATE ODSTRANITI
Na redni tiskovni konferenci pred sejo občinskega sveta sta 
županja Breda Pečan in podžupan Igor Franca predstavila 
nekaj gradiv za današnjo sejo občinskega sveta. Novost 
tiskovne konference je bila prisotnost podžupana, kar bo v 
bodoče verjetno kar praksa, saj bo županja spričo 
obremenjenosti z dvema funkcijama težko opravljala obe 
nalogi tako kvalitetno, kot je doslej župansko.

ODLOK O NAPISIH IN JUMBO PLAKATIH
Pravzaprav gre za spremembe in dopolnitve odloka o zunanjem 
videzu in urejenosti mesta, naselij in podeželja v občini Izola, ki 
ga dopolnjujejo z dvema pomembnima postavkama, ki seveda 
vplivata na izgled mesta in okolice. Gre za vprašanje velikosti 
napisnih tabel na lokalih in obrtnih delavnicah ali ustanovah 
ter za pametno omejevanje postavljanja takoimenovanih 
jumbo plakatov v mestu.
V času obravnave so predlagatelji prejeli dve pripombi Županje 
Občine Izola in sicer, da je treba določiti primerno velikost 
imena, ki mora biti v skladu s predpisi na poslovnem 
prostoru do maksimalne površine en kvadratni meter. To 
seveda postavi v neroden položaj kar lepo število izolskih 
najemnikov ali lastnikov poslovnih prostorov, ki so te table ali 
napise postavili že pred časom, ko teh omejitev ni bilo in so 
nekateri takorekoč cele izložbe spremenili v opozorilne table.
Pa brez skrbi, odlok bo težko veljal »za nazaj« pa tudi kazni 
niso prehude (50 tisočakov za pravno in 10.000 za fizično
osebo)
Pomembna je pripomba v zvezi z definicijo prosto stoječih 
napisov, velikih panojev in reklam z besedilom »jumbo plakati«. 
V odloku bo zapisano, da je jumbo plakate mogoče postaviti le 
tam, kjer je z odlokom izrecno dovoljeno. Lokacije so narisane 
v grafični prilogi, vsekakor pa bo postavljanje teh reklamnih 
monstrumov v starem delu mesta in v mestu nasploh skorajda 
nemogoče.

KATERI AKTI 
SPLOH VELJAJO
Občinski svet je poleti sprejel 
kar nekaj prostorskih 
dokumentov, takoimenovane 
družbene plane z različna 
območja Izole. Vse, razen 
tistega z golfom na Baredih 
in tistega za Šared je tudi 
potrdila vlada RS, kasneje pa 
je občina prostorski 
dokument Šared, ki je imel 
le nekaj tehničnih 
pomanjkljivosti, dopolnila in 
dobila soglasje vlade.
Seveda pa večino območij, ki 
jih zajemajo ti dokumenti že 

ima nekatere prostorske dokumente, ki velikokrat niso usklajeni z 
določili sprejetih prostorskih planov. Zakon o urejanju prostora v 
tem primeru predvideva, da občinski svet ob sprejemu 
prostorskega reda občine sprejme tudi odlok, s katerim ugotovi, 
kateri prostorski izvedbeni načrti, sprejeti na podlagi Zakona o 
urejanju naselij (ki ga je razveljavil omenjeni zakon o Urejanju 
prostora) ter zazidalni načrti sprejeti na podlagi Zakona o 
urbanističnem planiranju, oziroma posamezne njihove sestavine, so 
bodisi v nasprotju s strategijo prostorskega razvoja občine ali 
prostorskim redom, bodisi so že izvedeni.
Glede na to, da bo postopek sprejema Prostorskega reda občine 
trajal še kar nekaj časa, je namen predlaganega odloka v tem 
prehodnem obdobju v tem, da prostorski izvedbeni akti občine ne 
bi bili med seboj v nasprotju in da izvedbeni prostorski izvedbeni 
akti ne bi spreminjali odločitev strateških prostorskih aktov. Kot 
rečeno, tam, kjer te skladnosti ni, se vedno uporablja strateški 
prostorski akt. Enako velja tudi v primeru morebitnega dvoma o 
usklajenosti izvedbenega prostorskega akta.
ARGOLINA
Konkreten primer je veljavnost dokumentacije na območju Marine. 
Občina Izola je zaprosila Ministrstvo za okolje, prostor in energijo 
za tolmačenje glede skladnosti in veljavnosti sedanjih izvedbenih 
prostorskih aktov z novosprejetimi dokumenti, s poudarkom na 
območju Marina, to pa naj bi bilo tudi osnova za nadaljnje 
ravnanje v zvezi s projektom Argolina, saj je upravna enota 
zavrnila vlogo za gradbeno dovoljenje prav zaradi neusklajenosti 
sprejetih dokumentov za to območje.

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju z

www.izolanka.com

Izola • Kristanov trg 2, tel. 05/ 64011 10, fax: 05/ 640 11 11

OBALA V MALE080 18 33
nepremičnine
www.siffra-nepremicnine-sp.si
NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
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VEČ KOT NOVA DVORANA
Trasa hitre ceste

PIVOL, DOLINA
Današnja seja izolskega občinskega sveta je slavnostna,. 
Čeprav dnevni red tega ne nakazuje. Dejstvo je namreč, da je 
svetnike pričakala obnovljena stavba z obnovljeno sejno
dvorano in z novo opremo ter povsem prenovljenim sistemom 
glasovanja. Izolska občina je temeljito poskrbela za obnovo 
občinske palače na Kristanovem trgu v kateri sta velika in
mala sejna dvorana, prostori sodnice za prekrške in v pritličju 
še spletna kavarna, ki bo kmalu dobila tudi formalnega 
najemnika, čeprav že danes vsi vedo, da je pravzaprav 
namenjena mladim zbranim v Mladinskem svetu občine Izola 
oziroma njihovim predstavnikom.
Občinski svetniki bodo morali priti na sejo še pred uradnim 
začetkom, da jim bodo razložili ravnanje z glasovalno napravo in 
mikrofoni, tako da bo seja potekala karseda brez zapletov. Dobili so 
nove mikrofone, zvočnike, platno za predvajanje posnetkov in 
grafičnih prilog, kar zapleten bo tudi glasovalni sistem, 
podoben tistemu v državnemu zboru. Kot je povedal Dušan
Vončina so v sejno dvorano namestili za 12 kilometrov kablov,
ovalno mizo z 29 mikrofoni, ki tehta kar poldrugo tono in podobno.
Za vsa prenovitvena dela in opremo brez spletne kavarne je občina 
namenila dobrih 20 milijonov tolarjev. Kakšna je cena ureditve 
prostorov za Cyber caffe oziroma spletno kavarno oziroma kafič z 
internetom pa bo jasno, ko bodo dela končana. Slišati pa je, da naj 
bi investicija, z opremo vred, veljala približno 40 milijonov 
tolarjev.

TURISTIČNA BORZA V PORTOROŽU
Na včerajšnjem uradnem odprtju Slovenske turistične borze v 
Portorožu je bilo slišati kar precej optimističnih napovedi tudi 
za naslednje leto, kar je morda tudi posledica tega, da je na 
borzo prišlo kar 265 organizatorjev potovanj, agentov in 
prevoznikov iz 26 držav, ki zastopajo 185 podjetij. Kar 70 
odstotkov udeležencev je prvič na borzi, med njimi
predstavniki Avstralije, Japonske in Španije, iz Slovenije pa se 
je prijavilo 110 podjetij z več kot 200 turističnimi operativci.
V letošnjih devetih mesecih je Slovenijo obiskalo 1,9 milijona 
turistov ali štiri odstotke več kot leto prej, ki so ustvarili 6,32 
milijona prenočitev (odstotek več). Upadel je obisk domačih gostov, 
občutno pa se je povečal obisk tujcev. Teh je bilo 1,24 milijona 
(devet odstotkov več) in so ustvarili 3,67 milijona prenočitev (štiri 
odstotke več). Na prvem mestu je Italija z 244 tisoč gosti (sedem 
odstotkov več), druga Nemčija z 205 tisoč (šest odstotkov več) in 
tretja Avstrija s 158 tisoč (en odstotek več). Obisk Hrvatov (70 tisoč) 
se je zmanjšal za tri odstotke, Britancev (65 tisoč) pa povečal za 48 
odstotkov. Pri prenočitvah so prvi Nemci (677 tisoč, štiri odstotke 
manj) pred Italijani ( 635 tisoč, šest odstotkov več), Avstrijci (531 
tisoč, enako kot lani), Britanci (237 tisoč prenočitev, 29 odstotkov 
več) in Hrvati (210 tisoč, odstotek manj). Izola je k tem 
vzpodbudnim rezultatom seveda prispevala svoj pomembni delež. 
Kolikšnega pa bodo izolski turistični delavci izračunali prav kmalu.

Lahko bi opravili z levo roko, tako kot se novinarstvi zadnje 
čase največkrat dogaja. Napisali bi, da nesporazumov v zvezi 
s traso hitre ceste med Koprom in Izolo nikakor ni konec in 
da bodo nekateri iskali svoj prav tudi na različnih sodiščih. 
Pravzaprav imamo opravka z najmanj štirimi različnimi 
odnosi do iste ceste: Občina podpira predlagano varianto, 
državi je bolj ali manj vseeno, del prebivalcev ostro 
nasprotuje predlagani varianti pod vrhom pobočja, spodnji del 
pa seveda ni naklonjen selitvi trase v dolino. Najpreprosteje bi 
bilo torej poklicati predstavnike vseh štirih zainteresiranih 
strani, objaviti njihove izjavi in konec. Toda problem Pivola je 
pravzaprav nekaj povsem drugega.

Slovenska tranzicija nima le sistemskih učinkov ampak ima zelo 
konkretne učinke tudi v naravi oziroma našem okolju. Še najbolj 
povprečen državljan namreč lahko opazi, da se je ta naša zelena 
podalpska deželica v zadnjih letih spremenila v labirint različnih 
cest, tunelov, nadvozov, podvozov, obvozov, križišč, krožišč, 
nasipov, protivetrovnih in protihrupnih zaščit in še česa. V 
skromnem desetletju smo dobesedno navrtali, pozidali in prekopali 
ti našo evropsko zeleno oazo in to zgolj v imenu nekakšnega 
napredka. Tudi v primeru gradnje hitre ceste mimo Izole je tako. 
»Cesto potrebujemo« se strinjamo takorekoč vsi in potem se 
seveda začnejo težave.

KMETJE SO ZA IN SO PROTI
V dolini Pivol živijo ljudje. V glavnem so kmetje, če ne drugače
pa vsaj popoldanski, vendar je dejstvo, da je tam večji del 
močnih izolskih kmetij, posebej pa vinogradnikov in sadjarjev. Eni 
so v zgornjem delu doline, drugi pa ob sedanji obvoznici, 
takorekoč v vznožju doline. Tiste zgornje seveda moti
predlagana varianta, saj jim pripelje cesto takorekoč na dvorišče, 
nekaterim med njimi pa tudi poruši hiše, zato se seveda 
zavzemajo za traso, ki bi cesto speljala skorajda po dolini. To pa 
seveda ni po godu tistim, ki živijo v spodnjem delu doline, saj to 
pomeni, da bi oni dobili cesto takorekoč pred vrata. In tako 
imamo dve skupini prebivalcev doline, ki se med seboj sicer ne 
prepirata niti ne komunicirata preko pisem bralcev, ve pa se, kaj 
katera od njih misli.
V takšnih pogojih bi seveda bilo pričakovati, da bo na ravni 
krajevne skupnosti potekala razprava zainteresiranih, ki bi 
pomagala pri iskanju optimalne variante, vendar je ta del 
predodločanja minil kar nekako neopazno in za nekatere 
stanovalce doline takorekoč v ilegali. Zdaj, ko je predlog trase 
pripravljen pa je za reagiranje bolj ali manj pozno. Tako vsaj 
pravi stroka in tako pravijo tisti iz dna doline. Oni z zgornjega 
dela pa upajo, da bodo z različnimi neformalnimi skupinami, ki 
se zavzemajo za čimvečjo ohranitev doline, še uspeli ustaviti 
takoimenovani »voz napredka«, ki bo povozil njihove hiše in 
kmetijska zemljišča.
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Trasa hitre ceste v

NESREČNEGA IMENA IN HUPI

POHOD PO DOLINI PIVOL - VILIŽAN
Civilna iniciativa Gibanje za Izolo je v nedeljo 24.10.ob 10 uri 
organizirala pohod do najlepše razgledne točke nad Izolo.Kljub 
slabšemu vremenu se je pohoda udeležilo nad 100 pohodnikov, 
med katerimi je bilo tudi veliko članov društva za zdravo srce 
in ožilje, članov društva za zdravo življenje in članov sindikata 
kmetov slovenske Istre in Krasa. Ob pogledu na dolino Pivol - 
Viližan, ni bilo potrebno posebno poudarjanje in 
razlaganje, kakšno nepopravljivo škodo bo povzročila izgradnja 
neprimerne variante ceste BI. Prisotni so s podpisi podprli 
prizadevanja Civilne Iniciative ter se zavzeli, da bodo v svojem 
okolju seznanili s problematiko, še ostalo širšo javnost. Strinjali 
so se tudi, da je proti uničenju doline potrebno akcije še 
stopnjevati, če bo to potrebno. Pohod se je zaključil v 
prijateljskem vzdušju s piknikom.
Civilna iniciativa se zahvaljuje vsem sponzorjem,ki so nas 
podprli in omogočili pohod in piknik.

Civilna Iniciativa Gibanje za Izolo

NOVO v Reviti
Počivalniki, ki krati pomagajo 

tudi pri vstajanju
3 izdelki v 1:

• Udoben fotelj
• Fotelj, ki ga z električnim upravljalnikom spreminjate v 
počivalnik (znižujete hrbtišče in zvišujete podnožnik): 
privoščite si najudobnejši položaj!
• Fotelj, ki šibkejšim pomaga pri vstajanju: s pritiskom na 
gumb se sedišče tako dviguje, da omogoča breznaporno 
vstajanje.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

Pohod, ki so ga organizirali v nedeljo je bil le ena od pobud, 
ki jih vodijo zadnje čase. Člani Gibanja za Izolo so doslej 
menda zbrali skoraj tisoč podpisov proti takšni cestni trasi, 
posamezni prizadeti izolski občani pa bodo sprožili upravni spor 
in morda tudi pobudo o ustavni presoji takšne odločitve. 
Pobudniki upajo, da bodo zaustavili gradnjo ceste po takšni, 
zanje nesmiselni trasi.

KAM PRESELITI PRESEL|ENCE
Predvidena trasa B 1 (tista po pobočju z nasipom) bi terjala 
porušitev petih hiš nad sedanjo izolsko obvoznico. Rušenja so 
sestavni del gradnje vsake ceste in tudi v izolskem primeru je 
tako. V takšnih primerih seveda tisti, ki se jim ruši hiše ali 
odvzame zemljišča dobijo nadomestno lokacijo najmanj
enakovredno tej, ki jo morajo zapustiti. V Izolskem primeru bo to 
dokaj težko, saj država ni pripravljena odstopati svojih kmetijskih 
zemljišč, občina pa jih enostavno nima. Torej bodo prizadeti 
ljudje, nekatere družine so enkrat že preselili ob gradnji bolnice, 
dobili odškodnino v denarju. Seveda ta ne more nadomestiti 
stavbe in kmetijskega zemljišča kot zaokroženega posestva. Tudi 
zato so člani petih družin odločno za premestitev trase hitre ceste 
v dolino.
»Če pa bi izbrali traso B 5 (predor pripelje cesto pri Rudi), to ne 
bi terjalo rušitve nobene hiše« pravijo v Civilni iniciativi, zato se 
jim zdi povsem nerazumljivo, da se mora trasa ceste iz koprske 
strani z dveh ali treh metrov nadmorske višine povzpeti na kar 44 
metrov višine in se nato z velikimi nasipi spustiti proti obstoječi 
izolski obvoznici. Tam pa se bo začelo novo veliko gradbišče, saj 
je treba urediti dve novi krožišči in številne druge priključke, ki 
bodo pobrali izjemne površine zemljišč. Po njihovem mnenju bi 
cesto speljano nad Rudo najbolj enostavno priključili na obstoječo 
štiripasovnico okoli Izole, vendar so cesto umaknili v dolino Pivol 
zato, ker želijo ohraniti prostor pri Rudi za trgovsko-turistične in 
rekreacijske površine.

- - •„

.... : v

PREBIVALCI BI SE MORALI DOGOVORITI
Tisti prebivalci z dna 
doline seveda imajo 

1 svoje subjektivne a tudi 
objektivne razloge za 
nasprotovanje selitvi 
trase. O subjektivnih ni 
treba razpravljati, 
objektivni pa so
povezani na hrup, ki se 
posebej poleti širi po 
dolini skupaj z
maestralom, kar

dejansko pomeni, da bi bila cela dolina zvočno onesnažena. 
Predvsem pa, kot je v neformalnem pogovoru povedal Bruno 
Žaro, ki ima tam hišo in modeme vinograde ter vinsko klet, je 
vsaka cesta za dolino škodljiva, kjerkoli bi jo speljali. Prav zato 
bi se morali, po njegovem mnenju, stanovalci in kmetje s tega 
območja, združeno pogajati z državo glede odškodnine za 
oškodovanje njihovega življenskega okolja. "Če se bo boril vsak 
zase ne bomo veliko dosegli;' pravi in dodaja, da državi 
pravzaprav ustreza sedanje stanje, saj ji ni treba hiteti z gradnjo 
pa tudi stroški nadomestil bodo ob takšni neenotnosti ljudi 
bistveno manjši. »Žal nam dogovarjanje ne gre ravno od rok, saj 
se ne moremo dogovoriti niti o tem, da bi vinogradniki in 
vinarji dobili skupno blagovno znamko za naš pridelek« je še 
dodal in na nek način povabil k pogovom tiste prebivalce doline, 
ki mislijo drugače. (DM)
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Ob rob nekemu pismu

NI VEC MIRU MED UPOKOJENCI
Utihnilo je šepetanje
V prejšnjem Mandraču smo poročali o izdaji ŠEPETANJA III. 
20.10.2004 je bila predstavitev zbirke v Hotelu Delfin. V nabito 
polni dvorani so se gostje in domačini prijetno počutili ob 
branju pesmi izmed katerih je nekaj pravih biserov poezije. 
Žal pa so že naslednji dan nekateri člani sekcije izrazili 
odločitev, da ne želijo več sodelovati v sekciji. Pred tem je 
enako odločitev sporočila tudi urednica in lektorica zbirke, ki 
ni sodelovala na predstavitvi. Bralci Mandrača, predvsem pa 
tisti, ki so sodelovali na nadvse uspešni predstavitvi, se bodo 
spraševali, od kod ta nenadni zlom tako brilijantne skupine, ki 
je uspešno predstavila ža tri zbirke poezije.
Literarna sekcija je bila ustanovljena že pred 4.1eti. Velika 
zasluga za to gre prejšnjemu vodstvu DU g. Stanetu Jenku in ga. 
Zvezdi Rudel, ki sta pomagala prebroditi začetne korake. Posebna 
zahvala gre tudi ga. Zvonki Radojevič od JSKD - Območna 
izpostava Izola. Po ustanovitvi LS je sekcijo vodila Dragica Fičur, 
sam sem to odklonil iz objektivnih razlogov. Dragica je sekcijo 
vodila do lanskega leta, do izvolitve novega vodstva Društva 
upokojencev.
Novo vodstvo je v našo sekcijo delegiralo članico upravnega 
odbora DU. Že na drugem srečanju je prišlo do spora med 
delegirano članico in predsednico literarne sekcije in slednja je 
odstopila. Ker je bilo povsem jasno, da se je sekcija znašla na 
robu prepada, sem le prevzel vodstvo. Pod novim vodstvom 
Društva upokojencev se je sekcija spremenila v politični 
debatni klub in ni več opravljala svojega poslanstva.
Prvi dve zbirki sta bili skromni, pa ne zaradi pomanjkanja 
literarnih del, temveč zaradi pomanjkanja finančnih sredstev, zato 
sem se odločil, da v imenu Literarne sekcije sam poiščem 
dodatna sredstva Vodstvo DU pa se je tako obnašalo, kot da s 
tem odvzemamo sredstva društvu in si je ves dener, namenjen 
LS enostavno prilastilo. Prikrivali so nam, kdo vse je sredstva 
nakazal in še danes ne vemo koliko sredstev je bilo zbranih. Za 
podatke smo se morali obračati na donatorje, kar je seveda prava 
ironija.
Nočem naštevati vseh arogantnosti v obnašanju posameznih 
vodstvenih oseb, ker je kocka tako ali tako padla, domine so se 
sesule.

iterame sekcije ni več!
Ernest Cah

k
m

noe eHRovnie
t v^r % $ '

PETEK. 29.10.2004 
> IGRArVILI NOVAK

OSTERIJAMRIDA IZOLA
V041/772 427~-~r-041/597- 88^

Pismo o prenehanju delovanja 
Literarne sekcije pri Društvu 
upokojencev Izola in o povodu za 
takšno odločitev je v uredništvo 
prinesel predsednik literarne sekcije 
Ernest Cah.
V pogovoru je ponovil to kar je v 
pismu zapisano in dodal, da 
enostavno ne morejo razumeti, kako 
to, da niso vredni enakovrednega 
odnosa znotraj Društva upokojncev, 
kako je v delovanju društva vse bolj 
prisotna strankarska umeščenost 
organizacije in tudi njihove sekcije in 
da na tak način enostavno ni mogoče 
delovati. Povedal je tudi, da so v 
društvu s plačili mentorici zavlačevali 
toliko časa, da je preprosto 
odpovedala sodelovanje, čeprav je bil 
denar za njeno mentorsko in tudi 
lektorsko delo zagotovljen in tudi 
plačan Društvu upokojencev.

Takšna jeza in razočaranje je ob koncu tedna starejših občanov, ki je 
bil tudi tokrat zelo razgiban, kar malo nenavadna. Treba je vedeti, da 
so bili prav člani literarne sekcije vključeni v številne aktivnosti ob 
tem tednu in da so s svojimi nastopi velikokrat napolnili in 
navdušili goste hotela Delfin pa tudi ljubitelje poezije in literature v 
drugih sredinah.
Tudi med upokojenci ni več tistega miru, ki bi si ga pravzaprav 
zaslužili. Začelo se je pred leti z delitvijo izolskih upokojencev v dve 
društvi (DU Izola in DU Jagodje Dobrava), ki med seboj nikakor 
ne sodelujeta. Potem se je letos pojavila še pobuda za organiziranje 
nove upokojenške organizacije, ki jo vodi Izolan, Ivan Bizjak. Volitve 
so upokojence dodatno razdelile, pogajanja o vstopanju njihove 
stanovske politične stranke v vlado tudi, tako da bo podobnih pobud 
očitne vse več. Ena teh je že nastala v, zdaj že bivši literarni sekciji, 
kjer že razmišljajo o organiziranju v samostojno društvo. (DM)

LASER BO ODSLEJ TUDI V IZOLI
V Splošni bolnišnici Izola so začeli zbiralno akcijo za nakup laserja 
za fotokoagulacijo, ki se uporablja pri preprečevanju slabovidnosti in 
slepote. Prvi milijon tolarjev je prispevala izolska Droga.
Z novo aparaturo bodo pomagali bolnikom, ki so do zdaj morali na 
zdravljenje v Ljubljano in druge oddaljene kraje, ob tem pa se bodo 
skrajšale tudi do zdaj dolge čakalne vrste. Ta tehnika je med tistimi 
Izolani, ki so doslej že obiskovali okuliste po Sloveniji, dobro 
poznana. Z lasersko tehniko zdravljenja zdravniki ustavljajo 
napredovanje različnih sprememb na očesnem ozadju, z njo se 
ohranjajo rumena pega in centralni ter barvni vid. Večinoma bodo 
laser uporabljali za zdravljenje bolnikov s sladkorno boleznijo, saj je 
ta bolezen še vedno glavni vzrok slepote v razvitem svetu. Samo na 
Obali je trenutno registriranih štiri tisoč sladkornih bolnikov.
Za nakup laserja potrebujejo približno 10 milijonov tolarjev in v 
bolnišnici upajo, da jih bodo zbrali čimprej ter na ta način 
pacientom olajšali zdravljenje in bolj učinkovito preprečevali razvoj 
težjih neozdravljivih bolezni.

VABILO NA MARTINOVANJE
Društvo invalidov Izola in Društvo upokojencev Jagodje Dobrava 
vabita svoje članice in člane na Martinovanje, v četrtek 11. 
novembra ob 18.30 uri v hotelu Delfin.
Cena martinove večerje z glasbo v živo je 1.900 tolarjev na osebo.
Prijave sprejemajo vsako sredo od 15. do 17. ure v pisarni Društva 
invalidov Izola, Ulica OF 15. (vrtec Livade).
Predsednik, Zmago Višnjevec
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R3. festival animiranega filma

VSI DOBRI FILMI IMAJO HAPPV END
S podelitvijo izolskih maskot Bepijev se je v soboto končal tretji 
festival slovenske animacije, ki je nastal v Izoli in je edini pravi 
domači filmski festival našega mesta, tokrat pa se je v 
tekmovalnem programu odvrtelo kar 51 animiranih fdmov, tako 
da so si organizatorji, Javni sklad RS za kulturne dejavnosti in 
Center za kulturo in Samoupravna skupnost Italijanske 
narodnosti, lahko oddahnili. Še nekaj dni pred festivalom je 
namreč grozilo, da bo festival imel hude težave, saj ga je Filmski 
sklad "pozabil" sofinancirati, tako da so domači organizatorji 
celo pomišljali o odpovedi. Potem so se sprijaznili z dejstvom, da 
bo denarja pač manj od načrtovanega, zmanjšali so stroške, se 
ozrli za sponzorji in festival je dvignil zastor.

Koni Steinbacher, ob 
Zvonki Radojevič
eden od pobudnikov 
festivala, je bil nad 
predstavljenimi deli 
videti kar zadovoljen. 
Morda je bilo 
povprečje nekoliko 
slabše kot pred dvema 
letoma vendar pa so 
gledalci v dveh 
večerih videli nekaj 
zelo zanimivih del 
tudi novih avtorjev. 

Novostim v svetu animacije je bil namenjen tudi zadnji, sobotni 
večer v palači Manzioli, še pred tem pa sta v kinu Odeon pripravila 
ogled zanimivih in zahtevnih sodobnih trendov filmske animacije 
člana žirijejSimone Massi iz Italije inThomas Renholder iz Avstrije. 
Nadaljevanje je bilo v vse bolj kulturno živahnem ambientu 
Manziolijeve palače, kjer so najprej prikazali animacije vseh treh 
članov žirije. Črt Škodlar, veteran slovenske animacije, režiser, 
snemalec, satirik in glasbenik, je pokazal čmo-beli film Zaspane, 
samostojni italijanski animator Simone Massi filmlengo la posizione, 
predavatelj za animirani film na umetniški šoli na Dunaju Thomas 
Renholder pa barvno animacijo Flaschko. Po nagovoru Črta Škodlarja, 
ki je pojasnil, da se je letos žirija odločila podpreti mlade ustvarjalce, 
seje s projekcijami nagrajencev začela podelitev priznanj in nagrad. 
Priznanja so prejeli: za debitantski film študentska Prešernova 
nagrajenka Živa Moškrič za film Ofelija & Hamlet, za scenarij in 
grafično podobo ilustrator in grafični oblikovalec Dušan Kastelic za 
film Animatorjevo življenje, za animacijo ilustrator in stripar Marjan 
Manček za film Be ter Grega Mastnak za film Bizgeci - Na jug, za 
najboljši film, namenjen otrokom, Brane Solce za film Miška 
Smetiška 2, za najboljšo glasbo pa Mateja Starič za avtorski 
prispevek pri kreiranju glasbe v filmih Zasukanec, Ofelija & Hamlet 
in Osmosa.
V kategoriji najboljši film osnovnošolskih izvajalcev je bila nagrada 
podeljena Tini in Nini Vareško za animacijo Magda. Nagrado Borisa 
Benčiča za najboljši film neodvisnih ustvarjalcev je za eksperimen
tiranje v različnih stilih in tehnikah 
prejel Urban Velkavrh za film 
Patterns, najboljši film ustvarjalcev 
propagandnih filmov pa je bil 
Prepovedano mlajšim od 15 let 
Dušana Kastelica, ki je po mnenju 
žirije z vsako od štirih epizod 
ohranil enako mero tehnične 
dovršenosti in duhovitosti.
V kategoriji najboljši film 
ustvarjalcev glasbenih spotov je 
nagrada šla v roke Blažu Erzetiču 
za film Amateur God: Openmindad, 2004 z obrazložitvijo žirije, da 
gre za 3D računalniško animirani spot v temačni onvellovski 
atmosferi, ki ga odlikuje popolna sinteza slike in zvoka z občutljivo 
programirano potjo virtualne kamere. In še nagrada za najboljši film 
ustvarjalcev animiranih filmov izven kategorije - prejela jo je Špela 
Čadež za filmZasukanec.
Na sprejemu, ki je sledil podelitvi nagrad je bilo že slišati prve 
ocene tretjega festivala. Obisk je bil je bil zadovoljiv, ponudba filmov 
tudi, organizacija dobra in zato organizatorji že razmišljajo o tem, da 
bi bienale spremnih v vsakoletni pregled produkcije filmske animacije 
pri, nas_________________________ __________________________________

Najmlajši filmski in video ustvarjalci so se predstavili
V petek se je končalo že 40; Srečanje najmlajših filmskih in video 
ustvarjalcev Slovenije ki so ga pripravili JSKD, JSKD-Izola, 
CKPŠ-Izola in Občina Izola. Na treh projekcijah je bilo na ogled 26 
filmov štirinajstih filmskih krožkov in skupin.Iz izole se je 
predstavila Skupina Janeza Skoka, ki je pokazala lutkovni film 
Hitrost pa taka, delo Tee Pucer in Alana Apollonia.
Strokovna žirija v sestavi Morena Fortuna, Amir Muratovič inBoštjan 
Vrhovec je nagradila osem filmov.
Otroška žirija, ki so jo sestavljali učenci osmih razredov O.Š. Vojke 
Šmuc Izola (Ana Dadič, Simon Frank, Matjaž Lukežič, Špela Maslo, 
Marko Smokovič, Tomaž Tomažinčič, Julija Lipušček in Larisa 
Jovanovič) pa igrani film PSIHIČI.
Za konec pa so se udeleženci nastavili še za skupinsko sliko.

MeTra MeTra Izola 
Suhar Mariella s.p. 
Smrekarjeva 62 Jzola-lsola 
tel.: 05/ 641 66 13

Vhod je z Manziolijevega trga (ob knjigarni Libris)

V naši trgovini vam nudimo 
bogato izbiro metrskega in 
Rilskega blaga, potrebščine i B^^l
za šivanje ter opravimo j
manjša šivilska dela.

Nel nostro negozio trovate un 
ricco assortimento di stoffe a 
metro ed a chilo e vi offriamo 
servizi sartoriali.

Pridite, čakamo vas od ponedeljka do petka 
dopoldan od 8. 30 ure -12. ure in popoldan od 16.ure do 20. ure, 

v soboto pa samo dopoldan.
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Nogomet-2. SNI 
PRVA DOMAČA TOČIU 
Izola Argeta:Supernova Triglav 1:1 (1:1)
Izola -Mestni stadion, gledalcev

KAPUCI NO
IZOla Argola: Rupnik 8, Pahor 6 (od 
68. Hasanagič 6), Sirotič 6,5, Ružnič
6.5, Nadal 7, Franetič 6,5, Rastoder 
7, D. Božič 6,5, Meš 6 (od 46.
Maletič 6,5), B. Božič 6,5, Valenčič
7.5.
Rumeni kartoni: Nadal, Sirotič,
Rastoder, Ružnič, D. Božič, Božičič,
Breznik
Izolani so končno prebili led kar 
zadeva zbiranje točk na domačem 
igrišču. Zanjo je vsekakor zaslužna 
vsa ekipa, posebej še Anže Rupnik, 
ki je z odlično obrambo preprečil 
zmago gostov. Domači so kljub 
okrnjeni ekipi začeli podjetno in si 
pripravili nekaj polpriložnosti.
Obleganje kranjskega gola se je 
izplačalo, saj_ po močnem strelu 
Damjana Božiča vratar Triglava ni 
uspel zadržati žoge, ob kateri se je 
znašel Valenčič in zatresel gostujočo 
mrežo. Kranjčani so na vodstvo 
Izolanov odgovorili z podjetnejšo 
igro v napadu. Po desetih minutah je 
Pahor v kazenskem prostoru Izole 
zrušil gostujočega napadalca in 
Stanko je z bele točke uspel izenačiti.
Pred koncem bi Kranjčani iz 
sumljivega položaja lahko povedli, a 
je izolski vratar dobro posredoval.
V nadaljevanju se je ritem igre sprva nekoliko 
upočasnil, od sredine drugega polčasa pa so se 
vrstile akcije pred obema goloma goloma.
Večje možnosti za zadetek je imel Triglav, saj 
se je Resnik dvakrat sam znašel pred Rupnikom, 
a je ta z odličnimi intervencijami preprečil žogi 
pot v gol. Izolani bi lahko presenetili, ko je 
MaletlČ, kateremu je bila to zaradi poškodbe 
prva prvenstvena tekma, od daleč močno 
streljal, a je kranjski vratar uspel žogo izbiti v 
kot. Boj za drugi zadetek in zmago je vladal 
vse do konca, po katerem so Izolani s prvo 
točko na domačem terenu, kljub slabemu 
sojenju, zadovoljni odšli pod prho.
Kljub novi točki Izola (9) ostaja na enajstem 
mestu in bo že soboto popoldne v Velenju 
igrala z Rudarjem. V vodstvu je Nafta (30) 
pred
hž
kar podjetno in si pripravili nekaj nevarnih 
akcij. Napadalna igra se je obnesla, saj smo 
povedli, škoda je le za enajstmetrovko, saj bi, 
kot se je izkazalo, lahko slavili prvo zmago.

Odbojka 
PRVA ZMAGA 
HITACHI-ŽOK ŠENTVID 3:1 
125:23,23:25,25:19,25:12)
Hitachi Kolar, Habjan, M. Pešič, 
J. Pešič, Čeklič, Dobrinja, 
Stanič, Bandelj, Fajič.
Izolske odbojkarice so šele v 
prvem domačem srečanju 
zaigrale v polni postavi, saj je 
prvič stopila na parket 1616113 
PeŠiČ. To se je odrazilo tudi v 
igri, saj naše punce proti 
favoriziranim Ljubljančankam 
niso imele težkega dela. Te so 
bile dostojen nasprotnik zgolj v 
prvih dveh nizih, v katerih sta 
bili ekipi bolj ali manj 
izenačeni. V zadnjih dveh pa so 
prevladovale domačinke, ki so 
tako prvič v sezoni osvojile 
maksimalno število točk.
Trenutno so Izolanke osme (5 
točk) in bodo v soboto gostovale 
na Ptuju pri tamkajšnji 
istoimenski ekipi, ki zaseda 
zadnje mesto.

pred Svobodo (26) in Dravinjo (25).
Valenčič je po tekmi povedal: Začeli smo

3. SNI-zahod
PIRANČANI SPET ROBIH PORCIJO
Avtnplus Kortefortorož-Piran 4:1 (2:1)
Strelci: 1:0 MujkiČ (11), 2:0 Baruca (16), 2:1 VnlaŠ 
(39), 3:1 Tnmič (61), 4:1 Tnnejc (72)
Avtnplus Korte Sirotič 6, Malikovič 7, Bauer 6 
(Tomič 7), Božič 6 (Tonejc b.o.), Serdinšek 7,5, 
Furlanič 7,5, Bašič 6, Mehič 6, Baruca 6, Reljič 
7, Mujkič 7 (Muminovič b.o.)
Kortežani so v kratkem času dvakrat napolnili 
mrežo Pirančanov, skupni rezultat pa je kar 
10:2. Vendar je treba povedati, da so v pokalni 
tekmi res bili boljši nasprotnik, v nedeljo pa so 
se Pirančani pokazali kot zelo dobra ekipa, ki je 
večji del tekme gradila igro in celo prevladovala 
na igrišču, vendar je bil strateg PatBliČ tokrat 
uspešnejši od ZuNČa Domačo igro je zgradil na 
zanesljivi obrambi in ko so svoje dodali 
učinkoviti napadalci je bil rezultat znan. Posebej 
je gledalce navdušil povratnik TfllljC s pravim 
evrogolom z 18 metrov.
V nedeljo bodo Kortežani gostovali pri vodilnih 
Brdih.

Namizni tenis 
I.SNTL-članice 
MLADE PROTI PRVAKINJAM 
NTKMerkur:NTSArrlgcnl6:0
V soboto so mlade igralke 
Arrigonija, brez Rahotinove in 
Kukovčeve, igrale v gosteh proti 

ekipi Merkurja iz Kranja. Izolanke so proti 
premočni ekipi igrale po svojih močeh. En 
set je uspelo dobiti Alenki AČihlOVlČ proti
Špeli Burger, nosilki medalje z Evropskega 
mladinskega prvenstva, to pa je bilo tudi vse. 
Za ekipo sta nastopili še Nika Marušič in 
Kristin Fatnrlč.

Kadeti in kadetinje v ekipnem finalu.
V nedeljo je v Arrigoniju potekal polfinalni 
kvalifikacijski turnir za kadete in kadetinje ekipno. 
Pri kadetinjah je Afrlgcnl prepričljivo osvojil prvo 
mesto. S 4:1 je gladko premagal drugouvrščeno 
Vesno in tretjeuvrščeno ekipo Ljubljane. Za ekipo 
so nastopile Kristin Fatorič, Mala Gilzelj in Uršna 
Bernadč.
Kadeti so tekmo za L mesto izgubili s 1:4 z ekipo 
Kerne iz Puconcev. Kljub visokemu porazu pa so 
dvoboj odigrali povsem enakovredno. Tretja je bila 
ekipa Olimpije, četrta pa Vesna iz Zaloga.
Prvi dve ekipi sta se uvrstili iz vsake kategorije v 
ekipni finale med osem najboljših ekip v državi 
Finale bo v Muti 22. In 23. januarja 2005.

ji Vi

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

C-'--

Same zmage, res prijetno. Najtežje je bilo 
članom, zelo na tesno je šlo. Predvidevam, da 
so stvar vzeli nekoliko na lahko. Psiha gotovo 
deluje, vendar motivacija ne sme delovati samo 
za velike tekme.Kakovost, to gotovo imajo, je

treba neprestano potrjevati.Prijetno je presenetila 
ekipa kadetov. Sosedski derbi so dobili, 
Koprčani so zopet morali priznati poraz. Po 
nekoliko medlem začetku bodo tudi letos prišli 
daleč. Veliko težje in zares hude čase pa 
preživljajo rokometaši Cimosa. Trenerski stolček 
se Frediju pošteno maje, nekateri zahtevajo 
takojšnjo menjavo. Ob vsem je težko razumeti, 
stvari so v rokah igralcev, kako je z menjavami 
pa tudi vsi vemo. Govorim o tem, da je lažje 
menjati in najti enega kot več ljudi, (igralcev) 
Veliki interesi ne priznavajo sentimentalnosti, 
vložek je pač treba vrniti. Sicer pa so 
rokometaši nekoliko milejši glede menjav 
trenerjev, Nogometašem se pri tem bolj mudi. 
Tudi »izbira« žal diktira in krči zorni kot. 
Trenutna izbira, vsaj na Primorskem, ne bi 
potešile apetitov Koprčanov.Seveda bi jim mi v

tistih dobrih časih pomagali, imeli smo vsega, 
trenerjev in igralcev. Izolske rokometašice 
počasi le prihajajo k sebi, Evropa jim je vzela 
precej moči.Visok poraz proti Olimpiji, so pa 
zato odpravile Polje. Verjamem, da to še ni 
maksimum. Dejstvo, da je strelk vedno več ,da 
res igrajo vse, bo gotovo povečalo
tekmovalnost ekipe.Seveda se po dveh zmagah 
ne more »strašiti Slovenije, vendar se mora 
vedeti, da prihajamo.
PS: Koprčani so pohiteli in me tudi
demantirali, imenovali so novega trenerja, 
Fredija je zamenjal Igor Poklan Vse ostaja 
doma. Vsaj to.

www.goldenindex.com
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Rokomet 
1SRL-ženske
KONČNO SO ZAIGRALE PRIRLIŽNO TAKO KOT ZNAJO
Izola :P0l|0 3826 [19:131
IZOLA - Športna dvorana, gledalcev 300, sodnika Marko in Matjaž 
Pirc (oba Sežana).
IZOla: Škavronkova, Stubelj 2, Benulič, Poljak, Božič, Mitrusevska 13 
(6), Maršič 3, Hrnjič 10, Lesnik 3 (1), Lugarov, Bizjak 2, Poljšak, 
Kaltak 3, Kerič 2. Trener: Boris Čuk.
Tekma je bila vse od prve minute v znamenju gostiteljic, čeprav so 
se gostje dobro upirale, a le do izida 6:4. Zatem so Izolanke povedle 
z 10:6, v prvem polčasu pa je bila najvišja razlika sedem golov 
(17:10). Tudi v drugem delu se slika na igrišču ni spremenila, še 
več, domačinke so povedle celo za 15 zadetkov (35:20). Ob koncu je 
gostjam uspelo poraz malce omiliti, toda točki sta zanesljivo ostali 
doma.

2. SRL moški-zahod
TESNA A POMEMRNA ZMAGA V GOSTEH
ŠD RK MOKERC-IG: RO IZOLA 37:30
RD IZOla: Dragan Kevič, Andrej Kleva 2, Jan Cetin 4, Luka Volk, 
Goran Radojkovič 1, David Zorič-Stepančič 2, Mitja Lukežič 2, 
David Bubnič, AlenK leva S, Eivin Cosič 11, Goran Čebular 2, 
Matej Velušček, Roman Žeger 9
Izolani nadaljujejo serijo zmag v drugoligaškem tekmovanju. Tokrat 
so v gosteh, sicer zgolj za zadetek a vendarle premagali solidno 
ekipo Mokerca iz Iga pri Ljubljani. Tekma je bila razburljiva do 
samega zaključka,saj so se ob slabih obrambah zadetki kar vrstili, 
Izolani pa so bili uspešni posebej po zaslugi Čosiča in Žegerja, ki 
sta skupaj dosegla 20 od sicer kar 37 zadetkov. Nasploh je med 
strelci druge lige Roman Žeger s 24 zadetki 6-ti, Jan Cetin z 22-timi 
zadetki pa deseti. Izolani so imeli manj dosojenih sedemmetrovk od 
povprečja, solidni četrti pa so tudi v fair play-u, čeprav so z 52 
izključitvami povsem v vrhu te lestvice. Pogled na lestvico je zdaj 
seveda zelo vzpodbuden, to pa je hkrati že namig, da se boj za sam 
vrh in napredovanje že začenja.

RADOJKOVIČ U ODSTOPU
Čeprav je vest prišla iz rokometnega kluba Cimos Koper je zanimiva 
tudi za nas, saj je dosedanji trener članskega moštva Fredi 
Radojkovič, ki je nekajkrat vodil tudi domačo Izolo, ponudil odstop, 
ki ga je uprava koprskega kluba sprejela. V odstopni izjavi je 
pojasnil, da so letošnji rezultati izpod pričakovanj in da so nekateri 
igralci, ki bi morali nositi ključno vlogo povsem odpovedali. Vodstvo 
koprskega kluba je sporočilo, da Radojkovič ostaja še naprej v klubu 
in da se bo posvetil drugim nalogam strokovne narave.
V rokometnem klubu Cimos Koper so z delom izolskega trenerja v 
minulih letih dosegli preboj med elito slovenskega rokometa in v 
letošnjem letu tudi uspešno prestali krstni nastop v pokalu EHF. Slabi 
rezultati v domačem prvenstvu in zares slaba igra ključnih mož v 
koprskih vrstah, so bile, žal, zadostna podlaga za spremebo pri 
vodenju ekipe.
Na uradnem spletnem mestu koprskega kluba so objavili že ime 
novega stratega. Vodnenje moštva naj bi prevzel Koprčan Igor Poklar, 
dolgoletni trener in strokovni sodelavec koprskega rokometnega kluba. 
Poklar naj bi Člansko moštvo vodil do konca letošnje sezone.
KADETI
RDISTRADENZ PUHI IZ0LA:RKGIM0S KOPER 30:26 (14:13)
Minulo soboto se je v Izoli odvijal pravi rokometni derbi. Izolani so 
namreč gostili vrstnike iz Kopra, kateri so bili do tega kroga prvi na 
lestvici.
Naši fantje niso najbolje začeli, saj so jih gostje presenetili z 5+1 
obrambo, ki domačim ni dovolila, da razvijejo svojo hitro igro. Izid 
je bil vseskozi izenačen, razpoložena Sf3b0tiČ Id JUffilSn pa sta na 
koncu prvega dela le poskrbela za domače vodstvo. V drugem delu 
so naši vodstvo v desetih minutah povišali na +6 (20:14) in vse je 
kazalo da se koprska barka potaplja. Tako je tudi bilo. Koprčani so 
sicer pokazali veliko željo da bi se vrnili v igro, toda proti golom 
Jurmana, obrambam Čuka in fenomenalnemu dvojnemu "cepelinu" so 
bili gostje nemočni.
To soboto bodo Izolani ponovno odigrali zelo pomembno tekmo.
Tekma z Gold clubom, (Sobota ob 16.00 v Izolski športni dvorani) bi žo 
lahko dali marsikateri odgovor za končni vrstni red.
Trenutni vrstni red: Izola, Koper in Gold club po 10

Za Izolo so igrali: Igor Čuk, Alen Andrašič, Rok Jurman 11, 
Matej Kleva 3, Matic Čebulj 4, Uroš Srabotič 1, Rok Gomezelj 1, 
Matej Srabotič 5, Amel Rediič 5, Gregor Ocepek, Marko Cvetkovič, 
Jan Radojkovič, Andrea Radolovič, Milan Tontič, Dolenc, Matjaž 
Kljun

MLADINCI
RD TERMO ŠKOFJA L0KA:RD IZOLA 39:27
Oslabljeni mladinci so tokrat gostovali v Škofji loki. Proti 
razpoloženim domačinom so-zelo slabo začeli (3:0), kar je trenerja 
Sovdata hitro prisililo k minuti odmora. Izolani so kasneje nekajkrat 
lepo izigrali domačo vrsto, škripalo pa je predvsem v obrambi, saj so 
Škofjeločani zlahka rešetali gostujočo mrežo. 9 golov razlike ob 
polčasu (20:11) je že dovolj zgovoren podatek za stanje na igrišču. 
Zmagovalec je bil tako praktično že odločen. Naj vse skupaj ne 
zveni tako čmo. Naši mladinci so si za cilj zadali obstanek v ligi, 
kar jim zaenkrat s tremi točkami dobro uspeva. Vsaka dodatna točka 
bo tako zelo velik uspeh. Ta vikend bo zmaga obveza, saj v Izolo 
prihaja Nova Gorica, ki je trenutno na zadnjem mestu mladinske lige.
Za Izolo so igrali: Matej Velušček, Milan Tontič, Rok Gomezelj, 
Luka Gomezelj, Matej Kleva, Rok Jurman, Matic Čebulj, 
Luka VOlk, David Ivančič, Primož Blatnik, David Stepančič, Uroš 
Čuk

JADRANJE
DRŽAVNI PRVAKI BREZVETRA
Uraden zaključek letošnje jadralne sezone je pokvarilo vreme, saj so 
tekmovalci v razredih laser, evropa, finn in 470 v Portorožu zaman 
čakali na veter, ki bi jim omogočil odjadrati vsaj tri regate, kolikor 
bi jih bilo potrebno za regularnost državnega prvenstva.
Odločitve o tem, kdaj in kako bodo lahko izpeljali tekmovanja za 
državne naslove v jadralni zvezi še niso sprejeli, saj se je seja 
izvršnega odbora zgodila prav sredi prvenstva.
PREDSEDNIK NAPOVEDAL ODSTOP
Na seji izvršnega odbora je svoj odstop tokrat nepreklicno napovedal 
Janko Kosmina, ki je vodil JZS že nekajkrat a je bila to gotovo 
njegova najuspešnejša predsedniška sezona, čeprav je res, da je bil 
vseskozi deležen kritik nekaterih članov izvršnega odbora.
Tako kot že od imenovanja je bil kritik deležen tudi predsednik 
strokovnega sveta JZS Zvonko Bezič, ki je gotovo opravil pomembne 
premike v obnašanju in ravnanju strokovnega sveta JZS in 
reprezentanc, vendar je bil vseskozi deležen kritik istih članov 
izvršnega odbora kot predsednik Kosmina. Zanimivo je, da so prav ti 
člani vrsto let strokovno in organizacijsko vodili Jadralno zvezo 
Slovenije, ki je takrat dosegala bistveno slabše rezultate pa tudi 
organizacijsko in finančno je bila bistveno slabše urejena kot je to 
danes. Seveda ni treba biti prerok za ugotovitev, da se je z 
napovedanim odstopom Janka Kosmine v Jadralni zvezi začel boj za 
oblast in denar.
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Športni ribolov
SLOVENIJA DRUGA NA SVETOVNEM PRVENSTVU
Slovenska športno ribolovna državna reprezentanca v lovu s palico iz 
zasidranega čolna v sestavi: Zvonimir GnjUfOViČ (M6I10I3 IžOlSl, FrBflCi
Kolenc (Solinar Strunlan), Vinko Moiškorc (PLK Koper), Bolan Salamon 
(Aero Celle), Klavdll Veldln [Solinar Strunlan) In kapetan ekipe Janez 
Pucihar [Menola Izola) je na 40. Svetovnem prvenstvu v Sesimbri na 
Portugalskem od 16. oktobra do 23.oktobra 2004, med 15. državami 
osvojila 2. mesto.

Svetovni prvaki so postali Italijani, ki so 
na ta način vrnili naslov, ki so jim ga na 
zadnjem svetovnem prvenstvu, ki je bilo v 
Sloveniji, vzeli prav naši tekmovalci. Leta 
1995 je Slovenska reprezentanca v 
športnem ribolovu na morju na Mallorci 
osvojila ekipno 4. mesto, leta 1996 so na 
Danskem s 4. mestom ponovili rezultat, 

1997. leta so v Belgiji zasedli 2.mesto in s tem pridobili Sloveniji 
prvo medaljo in leta 1998, ko je svetovno prvenstvo organizirala 
naša Zveza za športni ribolov na morju na naši obali, vsak 
tekmovalni dan v eni od treh obalnih občin, pa so postali zlati, 
svetovni prvaki ! Sicer pa je bil tokrat med našimi reprezentanti 
najuspešnejši KlnkO MOlŠkOrC iz Kopra, ki je bil skupno sedmi, 
Izolan Zvone Gergurevlč pa je bil skupno 20 - ti med 75-timi 
tekmovalci. Bron so ekipno tokrat osvojili Francozi, domačini Spanci 
so bili četrti, Angleži peti, naši sosednje Hrvati pa šele sedmi.
Slovenski športni ribiči tako nadaljujejo tradicijo izvrstnih rezultatov 
na mednarodnih tekmovanjih, kar le priča o dobrem delu v klubih 
med katerimi je izolska Menola med najbolj aktivnimi.

MII
■ - 'j—...

Avtomobilizem
RRDNAST ZAKLJUČEK PRVE RALLT SEZONE
Ekipa INI Racing Teama se z zadnje letošnje dirke vrača nadvse 
zadovoljna. l.rally Postojnska jama je za posadko Tom Hemarnik In 
MIlOŠ POČkaj daleč najuspešnejši nastop do sedaj. Zadovoljstvo in 
srečo delimo z odlično italijansko ekipo Munaretto Corse, ki nam je 
v Postojno pripeljala vrhunsko pripravljen tekmovalni avtomobil
Renault Cllo Super 1600
Že petkov superspecial je nakazal, da smo upravičeno računali na 
boj za vrh. Z drugim časom smo nato krenili v za nas neustrezne 
makadamske prizkušnje, kjer nam je delo še dodatno otežilo deževno 
vreme. Proga je bila mehka in blatna, tako da je bil zaostanek 51 
sekund po prvem delu rallyja še dokaj ugoden. V drugem, 
popodanskem delu sta Tom in Miloš močno pritisnila na plin in
zmagala na kar treh hitrostnih preizkušnjah zapored ter se prebila na
tretje mesto. Kaj več pa ni bilo mogoče doseči, saj sta tudi vodilni 
posadki v boju za zmago vozili na vso moc. Zato sta Tom in Miloš 
nekoliko umirila ritem in pripeljala v cilj kot tretja.

Tom Hemarnik: Izredno sem
zadovoljen z avtomobilom, ekipo in 
rezultatom. Ce bi imeli malo vec 
sreče z vremenom, bi se 
enakovredno borili tudi za zmago. 
Jasno je, da se da ta čudoviti 
dirkalnik peljati še hitreje, a o tem 
morda naslednje leto. Z Milošem 
zva dosegla vse zadane cilje za 
letos, še posebej, ker sva na vsaj 

eni HP tudi zmagala. To je bila najina skrita želja. Zdaj neseva domov 
kar tri brzince in kar malo škoda se mi zdi, da je sezone konec. Vseeno 
pa čestitam Peljhanu in Kacinu za zmago in naslov ter tudi Kaučiču in 
Korparju ter vsem ostalim tekmecem. Že zdaj pa pravim, da bo v 
prihodnje potrebno resno računati tudi na naju. (INI Racing Team)

Tudi ekipa Vargas Racing je
uspešno opravila svoj zadnji 
letošnji nastop. TullO BOŠUanČIČ 
In Bolan Pribac (poznamo ga kot 
solastnika izolskega Nikoli več 
pub-a) sta s Fordom Escortom 
RS Cosworthom tudi tretjič 
zapored prispela do cilja in 
hkrati dosegla svojo najboljšo 
uvrstitev.______________________

Slovenska reprezentanca v športnem ribolovu je na SP na 
Portugalskem osvojila srebrno medaljo

Ralinanje
SUPERLIGA JE TUKAJ - ZAVIHAJMO ROKAVE!
Nek pregovor pravi: Dokler imaš pred sabo cilj, ga je treba samo 
doseči. In izolski balinarji so zadnjih osem let, kar so se 
poslovili od super lige, ves čas pogledovali proti svojem cilju: 
vrnitvi v družbo najboljših. Velikokrat so bili že zelo blizu - pred 
dvema letoma so izpadli v kvalifikacijah, a se jim ni izšlo.
V zadnji sezoni pa so se stvari zasukale drugače in naši fantje so 
postali prvaki prve lige, kar jim je omogočilo napredovanje v višji 
nivo tekmovanja. Fešta ob tem pomembnem dogodku je seveda že 
bila in čeprav se novo prvenstvo v superligi začne šele prihodnjega 
aprila, se balinarji vsak dan pod večer zberejo v Arigoniju. Malo za 
trening, malo za družbo.
Ekipa, ki si je priborila povratek v družbo najboljših, je sicer 
izkušena. Pa vendar nameravajo, kot pravi predsednik kluba Danilo 
BOŽIČ, v klub pripeljati VSa| ŠO dVO OkrepIM saj je konkurenca v 
superligi kar huda. Zato si sprva želijo obstanka v tej elitni 
balinarski druščini, ki je zahtevna tudi v organizacijskem pogledu. To 
je razlog, da si prizadevajo k sodelovanju pritegniti pokrovitelja, ki 
bo omogočil boljše vadbene pogoje in vzporedno s tem tudi ustrezne 
rezultate.
Danilo je še povedal, da bodo v superligi čez dve leti vsa 
tekmovanja v dvorani, zato skušajo že pred leti začete aktivnosti za 
izgradnjo balinarske dvorane premakniti z mrtve točke. Kot smo 
zapisali, je ekipa bolj ali manj kompletna. A ker želijo postati stalni 
člani najmočnejše slovenske balinarske lige, se zavedajo, da bo skozi 
leta potrebno pomlajevati ekipo. V klubu, ki šteje dobrih sto 
tekmovalcev in tekmovalk (ženske so bile druge v obalni ligi!) je 
sicer nekaj obetavnih balinarjev. Kljub temu pa se trudijo v Arigoni 
privabiti nove člane z mimo roko in občutkom za preciznost. 
Kakšna bo situacija pred začetkom tekmovanja, pa bomo videli (in 
zapisali) čez pol leta. (bv)

Z leve stojijo: Graciano Brčič, Bruno Carpenetti, Tadej Kontič, Mitja 
Kragelj, Marko Škerjanc, Miro Mezgec. Čepijo: Iztok Jerman, 
Danijel Stupan, Jože Bembič in trener Zdravko Taškar.

Popravek
Udeleženci malonogometnega turnirja na Šaredu so prišli čisto k sebi in sporočili 
prave rezultate turnirja, ki so naslednji: ŠošonkGelipter 2:0, ŠošonkBambusi 2:1, 
BambuskGelipter 5:1. Končni vrstni red je: Šošoni, Bambusi, Gelipterji.
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Svetilnik

STROŠKOV BISTVENO MAN) KOT 60 MILI|ONOV
Na izolskem svetilniku je te dni zelo mirno. Potem ko je 
Komunala v prejšnjem tednu sama odstranila objekte in odpeljala 
material porušene ploščadi ter sprehajalnih poti, ki jih je 
pooblaščeno podjetje po odločbi gradbene inšpekcije začelo rušiti 
že v začetku meseca so delavci Komunale območje že posejali s 
travo in tako zares vzpostavili prejšnje satnje.
Kot je na tiskovni konferenci povedala županja Breda Pečan 
odgovornosti za narejeno škodo še ne bodo obravnavali vse dokler ne 
bodo na zadnji pravni instanci dobili potrdilo, da so res ravnali 
narobe, pa tudi v tem primem je jasno, da je šlo za "ravnanje v dobi 
veri", kar seveda ni moč enačiti z namernim zapravljanjem 
družbenega denarja. Po besedah županje čakajo sodbo Upravnega 
sodišča v Novi Gorici in če bo to presodilo, da so naredili napako v 
postopkih se bodo pritožili tudi naVrhovno sodišče.
Koliko je bila vredna celotna investicija z gradnjo in rušenjem več pa 
županja ni povedala. Zagotovila je le, da bistveno manj kot 60 
milijonov tolarjev, saj stroškov lesenih montažnih objektov ne morejo 
računati v ta znesek, ker so objekte pač razmontirali in so še vedno 
vredni toliko kot ob nakupu. Drugi stroški, ki nastanejo v postopku 
upravne izvršbe (stroški upravljalcev javne infrastrukture, varovanja, 
odlaganja odpadnih materialov...) pa se bodo obračunali šele po 
končanih delih.
Inšpektorji so, po neuradnih izjavah, zadovoljni, da so se v Komunali 
odločili in sami pospravili gradbišče, saj so na ta način precej 
zmanjšali celotne stroške a 
sanacije. Seveda pa "tudi 
delo in sredstva Komunale 
nekaj stanejo", čeprav 
bistveno manj od 
pogodbenega podjetja, ki 
opravlja delo za Ministrstvo 
za okolje in prostor 
oziroma inšpekcijske službe.
(DM)

• > M .

FITNESS NEKOLIKO DRUGAČE
Kljub temu, da bo uradna otvoritev novega fitnes centra »Biba« 
v Ljubljanski ul 51, šele čez slab mesec (med gosti bosta
zagotovo tudi izolska županja Breda Pečan in nekdanji zunanji 
minister dr. Dimitrij Rupel) pa je mlada, a zelo podjetna lastnica 
Patricija Rudolf vrata centra odprla že 11. oktobra 
N e gre za povsem nov center v Izoli, saj delajo v prostorih 
nekdanjega Vitalisa, ki je pred pol leta zaprl vrata obiskovalcem. Niti 
ne gre za nadaljevanje začetega, vsaj tako kot so si to zamislili bivši 
lastniki. Gre preprosto za to, da v center vnesemo svežino, ki jo 
imamo in zmoremo. Brez tega bi bili že vnpraj obsojeni na neuspeh, 
dodaja simpatična Patricija, ki je izkušnje pridobivala v Ljubljani, po 
Poklicu plesalka.Odločitev, da se preskusi v Izoli je vzela resno, saj 
bi se drugače sem ne preselila.
Osnovna dejavnost centra je in bo skrb za zdravje. Pa ne samo 
lastnice. Tudi tistih , in teh ni malo, ki so ugotovili, da novi časi 
zahtevajo vse več aktivnosti, ki jo lahko ponudi le fitnes. Seveda ob 
sodobnih napravah, kjer brez strokovnega vaditelja ne gre.
Patricija bo poskusila tudi s plesno šolo in če se bo pokazala potreba 
še s čim. Veliko daje na družabnost, ki ji jo omogočajo prenovljeni 
Prostori centra in verjame, da bo s ponudbo napitkov znala vrniti v 
stari mesta nekdanji utrip, utrip življenja.
In koliko bo treba odšteti?

vsakodnevno vadbo z inštruktorjem za študente 5.000 sit na 
mesec za ostale 6.000 sit..
Popust: 10% za nezaposlene, upokojence, invalide, nosečnice.
Delovni čas:vsak dan od 9. ure do 22.ure. Nedelja zaprto.
h še nasvet pisca: velja biti zraven

Vlado Ostrouška

Ustvarjalna Izola v
NATAŠA FAFANGEL V MESTNI KNJIŽNICI IZOLA
Za vse, ki tega še ne veste...: v prostorih nove Mestne knjižnice je 
tudi steklena vitrina, namenjena prav vam, ustvarjalnim Izolankam 
in Izolanom. Želja ravnateljice Marine Hrs je, da v njej predstavite 
svoje izdelke: slike, kipce, lesene izdelke, pletenine, vezenine, izdelke 
iz kamnov in drugih naravnih materialov...karkoli pač izdelujete v 
svojem prostem času ali za svojo dušo. Razstavice naj bi se vrstile 
vsak drugi teden, koliko jih bo, pa je odvisno od vas samih. Ko 
uredite vitrino, lahko v knjižnico povabite svoje domače, prijatelje in 
znance ter priredite mini otvoritev.
Tokrat se nam je s svojimi izdelki predstavila Nataša Fafangel, ki se 
je mnogi spominjate še iz stare knjižnice kot prijazne in zgovorne 
izposojevalke knjig. V vitrino je zložila svoje izdelke, narejene v 
tehnikipatchwork ali po slovenskokrpanke.
Nataša se je začela s krpankami ukvarjati pred približno desetimi leti. 
Takrat ji je teta iz Trsta podarila prvo tako narejeno odejo in ji 
pokazala prvo knjigo o patchworku. Nataša je bila takoj navdušena. 
Začela je šivati in iskati knjige, iz katerih se je učila kot samouk. 
Svoje prve izdelke, kuhinjske prijemalke, je šivala ročno. Počasi, šiv 
za šivom. Kasneje si je kupila svoj prvi šivalni stroj, s katerim je 
bilo delo lažje in hitrejše. Kdor se želi ukvarjati s krpankami, pravi 
Nataša, mora imeti veliko potrpljenja, domišljije, novih idej. Potrebni 
sta ročna spretnost in velika natančnost. Nataši je ta tehnika šivanja 
blizu, ker dopušča nešteto možnosti v izražanju oblik in barv. Všeč 
ji je sestavljati vzorce in preizkušati različne barvne kombinacije. Šiva 
prešite odejice in odeje vseh velikosti za otroke in odrasle, okrasne 
blazine, pogrinjke, nadprte, kuhinjske prijemalke in rokavice, ljubke 
zvezdice in druge okraske za jelko. Ker ima nadvse rada otroke, 
najraje šiva otroško posteljnino in otroške blazine. Šivanje v tej 
tehniki prinaša Nataši veliko notranjega zadovoljstva in veselje ob 
vsakem novem in uspelem izdelku.
Povedala je tudi, da tehnika krpank izvira iz najstarejših civilizacij, 
ki so se razvile ob rekah Tigris, Eufrat, Nil in Ganges. Tako šivanje 
so poznali še Rimljani in ga prenesli tudi v naše kraje. Po Evropi se 
je tehnika razširila v času križarskih vojn. Sprva je imelo šivanje v 
tej tehniki zgolj uporaben namen, saj je bilo potrebno uporabiti prav 
vsak košček blaga. Kasneje je postajala tehnika tudi vse bolj estetsko 
dovršena. V Evropi je bila ta tehnika najbolj priljubljena v Veliki 
Britaniji, kjer so jo poučevali tudi v šolah. Z njo so se ukvarjale 
cele družine, cene posebno lepih krpank pa so bile vrtoglavo visoke. 
Vsaka dežela je prispevala kaj novega k razvoju izdelovanja 
krpank. Kasneje se je tehnika razširila še na novo celino, kjer se je 
samostojno razvijala naprej. Nataša pravi, da so bile krpanke pred 
kakimi desetimi leti v Sloveniji zelo priljubljene in komur so bile 
všeč takrat, mu ostajajo pri srcu tudi danes. V Ameriki pa je 
patchvvork še dandanes zelo priljubljen in ni ameriškega filma, kjer 
ne bi med opremo prostora opazili tudi takih izdelkov. Ni čudno, 
saj so mehki in topli ter naredijo dom prijeten, topel in domač.

S prijateljico Natašo Fafangel seje pogovarjala Špela Pahor
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Večer z zanimivimi Uršulinkami

VSI POŽIVLJAMO RADOSTI V ŽIVLJENJU
Če je kdo mislil, da se v naši mestni knjižnici ne dogaja nič 
zanimivega, se je pošteno zmotil. V sklopu tedna vseživljenjskega 
učenja med 18. in 23. oktobrom, je bilo tu organiziranih več 
prireditev za otroke in odrasle, ki so se jih udeležili mnogi, ki so si 
želeli in hoteli na kakovosten način popestriti vsakdanjik. In prav v 
tem tednu je Nataša Benčič pripravila že drugi »Večer z zanimivimi 
Izolani«.
Na prvem srečanju je gostila bronastega olimpijca Vasilija Žbogarja, ki 
mu je prisluhnilo sicer bolj skromno, a zato nič manj radovedno 
občinstvo. Tudi z drugim večerom je presenetila in navdušila. Njene gostje 
so bile namreč Uršulinke, ki jih vsi poznamo in hkrati vemo bolj malo o 
njih. Zanimivi Izolani niso nujno tudi znani Izolani. Tudi ni nujno, da so 
se tu rodili. Bistveno pa je, da so to ljudje, ki v našem mestu s svojim 
delom, osebnostjo in ustvarjalnostjo puščajo neizbrisno sled. Tisti, ki smo 
tistega večera bili v čitalnici mestne knjižnice, smo se na lastno pest 
prepričali, da bi bilo pozabiti na Uršulinke huda napaka. Bil je dan Sv. 
Uršule, zato je bil večer še posebno prazničen. Prav za to priložnost so 
izolske Uršulinke v mestno knjižnico povabile tudi sestre Uršulinke iz 
Ljubljane, s katerimi so zapele nekaj duhovnih pesmi.
Sestre Uršulinke so z nami že dolgo. Sestre Jasna, Fidelis, Tatjana in 
Anka so povedale, da se imajo v Izoli, mestu z nasmehom, zelo lepo. 
Njihov dom stoji v neposredni bližini centra. Srečujemo jih v cerkvi, na 
ulici, pri ljudeh in med ljudmi. In prav ljudje jim zapolnijo skoraj ves 
dan, saj pomagajo pomoči potrebnim, delajo družbo osamljenim in 
pokažejo pot tistim, ki sojo izgubili.
V Izolo so prišle leta 1967. Najdlje sta tu sestri Fidelis in Jasna, 
predstojnica samostana, ki je iz zgodovine Uršulink tudi magistrirala. Tik 
pred izidom je še ena njena knjiga »Naše šole Uršulinske«. Pri založbi 
Družina pa je letos izšla tudi imenitna knjiga Poezije slovenskih Uršulink 
»Žuborenje«, ki jo je uredila dr. Marija Stanonik. V njej so med 
drugimi svoje pesmi objavile sestre Jasna, Tatjana in Anka in tistega 
večera so jih občinstvu tudi nekaj prebrale. Pesmi so izrazito čustvene, 
govorijo o klicu, dvomih, odločitvi, stiskah. Postati Uršulinka je bila zanje 
pomembna življenjska odločitev, na katero so se dolgo pripravljale, so 
povedale sestre. Odkrito so spregovorile o tem, kako so odločitev sprejele 
njihove družine in prijatelji. Tako težke spremembe v življenju običajno 
spremljajo tudi bolj ali manj hude stiske. One se vsak dan pogovarjajo z 
Bogom, so razložile, potem jim je lažje. Mnogi smo tistega večera 
pomislili na to, da se sestre odrekajo mnogim življenjskim radostim. 
Materinstvu, na primer. Vprašati pa si je upala le Nataša Benčič. Tako 
mlajši sestri Anka in Tatjana, kot starejši Fidelis in Jasna so povedale 
enako. Vsi doživljamo radosti v življenju, eni take, drugi drugačne. Le v 
tem je razlika. Njihovo poslanstvo je vzgajati, izobraževati in širiti kulturo. 
Prav Uršulinska šola je bila prva Šola na slovenskih tleh.___________________

Doktorja z mimo roko
Novica sicer ni ravno sveža, a vseeno zanimiva. Na svetovnem prvenstvu 
zdravnikov in zobozdravnikov v avstrijskem Garmisch-Partenkirchnu sta med 
več kot tri tisoč udeleženci nastopila tudi izolska zdravnika dr. Tihomir Pešič 
in dr. Andrej Demikovič, sicer člana tukajšnjega Strelskega kluba. Kot 
predstavnika Slovenskega zdravniškega društva SD Medicus sta se v svojem 
nastopu dobro odrezala. Tihomir Pešič je namreč v streljanju s puško osvojil 
srebrno medaljo, pri pištoli pa je le za tri kroge zaostal za Andrejem 
Demikovičem, ki si je pristreljal bronasto odličje. Njuna dosežka 
poznavalcev nista presenetila, saj sta se izkazala že na letošnjem državnem 
prvenstvu zdravnikov, čeprav se s streljanjem ne ukvarjata dolgo. Vsekakor 
pa sta dokazala, da imata mimo roko tudi takrat, ko ne gre za dajanje 
injekcij pacientom. (BV)

Red svete Uršule je leta 1535 v Italiji ustanovila Angela Merici, ki je 
močno občudovala mučenico Sv. Uršulo. Že v mladih letih je doživela 
videnje in se začela posvečati izobraževanji deklet in žena. Kmalu po 
ustanovitvi Uršulinskega reda je umrla, novim rodovom Uršulink pa je za 
zgled pustila svoje spise. Uršulinke vseh časov so iz njih črpale navdih 
za svoje delo in vzgojna načela. Ta red na slovenskih tleh prisoten že 
300 let. Prvih 200 let so Uršulinke skrbele zgolj za vzgojo deklet in 
žena, po drugi svetovni vojni pa se posvečajo vsem mladim.
Trenutno v Sloveniji živi okrog 60 sester Uršulink. Svoje samostane imajo 
v Izoli, Ljubljani, Pržanju, Mekinjah in Mariboru. V Ljubljani pod 
okriljem Zavoda za vzgojo, izobraževanje in kuluro delujeta Študentski 
dom Uršula in Angelin vrtec. Red Uršulink pa ima tudi mednarodne 
razsežnosti. Že vrsto let si sestre v misijonih prizadevajo podariti 
nasmešek ubogim v Botswani, Senegalu, na Tajskem in v perujskih 
Andih.
Prihodnjič bo gost Nataše Benčič in Mestne knjižnice Izola Silvano Sau, 
znani novinar, publicist, kulturni delavec, tudi naš podžupan in aktiven 
član tukajšnje skupnosti Italijanov. Vabljeni 18. novembra v Mestno 
knjižnico Izola! Obeta se vam prijeten večer z duhovitim in iskrivim 
sogovornikom.

Foto: Marina Hrs
Mateja Markončič

ELEKTRONIKA SO TELEFONI,
KAMERE, RAČUNALNIKI, DVD IN 
ŠE DOSTI DRUGEGA.
JAZ RABIM ELEKTRONIKO ZA 
PROSTI ČAS. TELEFONIRAM, IGRAM 
IGRICE IN PIŠEM NA RAČUNALNIK,
SLIKAM S FOTOAPARATOM IN 
GLEDAM FILME.
VČASIH SO LJUDJE BILI VEČ DOMA 
IN NISO RABILI PRENOSNEGA 
TELEFONA, RAČUNALNIKA. ZA 
ZABAVO SO GLEDALI ČRNOBELO 
TELEVIZIJO, POSLUŠALI RADIO ALI 
BRALI KNJIGO. ŠE DOBRO, DA ŽIVIM ZDAJ, KO JE 
ELEKTRONIKA DOBRA. JAZ SE SPOZNAM NATE STVARI.
V SLUŽBI SEM SE NAUČIL UPORABLJATI RAČUNALNIK IN ZNAM 
ZAGNATI, SHRANITI ČLANEK IN UGASNITI RAČUNALNIK. KER 
ME ZANIMA ELEKTRONIKA, SEM ŠEL NA SEJEM V LJUBLJANO. 
NAJBOLJ SEM GLEDAL GSM-E, PRENOSNE RAČUNALNIKE IN 
HOSTESE.
ČE BI IMEL DENAR, BI SI KUPIL NOV GSM, KI ZNA VSE, 
PRENOSNI RAČUNALNIK IN DVD PREDVAJALNIK. DOMOV SEM 
PRINESEL VELIKO KATALOGOV, DA JIH BOM LAHKO V MIRU 
BRAL IN GLEDAL.

Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno delovnega centra Koper.
VLADO
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Vljudno vabljeni na glasbeni večer

Ciganska virtuoznost
ROBERTO DARIS - harmonika in ALESSANDRO SIMONETTO - violina 
v petek, 29. oktobra 2004, ob 20.00 uri v Manziolijevi Palači v Izoli.

Palača Manzioli
Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola Manziolijev trg Izola

Sobota, 30. oktober ob 18.00 uri - Kulturni dom Izola 
Skupnost Italijanov D. Alighieri vabi na

VOCIANICHE
____________ Glasbeno pevski popoldan - vstopnine ni____________

KINO ODEON - Art kino
28.10. ob: 18.30 KO BOM VELIK BOM KENGURU Beži|i:RadivojeMč
28. - 29.10. ob 20.30 SLONlikaiitna Intna 8usa kod Santo i pikilu i srOtajl bil Cilinablne prti liemi leti:
29. -3110.20040b: 18.30 tor 1.1tOb20.30
MOJA MALA NAVIHANKA lonjo:BeoAfflecUlvTylerJenniterlopez
30. -3110. ob: 20.30 tor 1 li 2.U ob 18.30 nadilieviBle Tarantloove kriml-postolovičino
UBILA BOM BILLA 2
2.11 ob 20.30 ii 3.ttob18.30 ter 4.11. ob 20.30 SANJAČI Reiiia: Bernardo Bertoluccl
3. tl ob 2100 ter 4.li5.1lob18.30TROJČICE IZ BELLEUVILLA 
ležlla lp scenarij: Slinil Cbomet I Uradna selekcija Cannes 2003. me nominaciji za Oskarja 2004: najbolj# 
»Imlrani fllm, najboljta pesem (Belleiille Bendez-lonsl. Posebna nagrada Urile Kopenbagen 2003. Nagrada 
ttsar 2004 za najboljšo glasbo. Nominaciji za najbolj# fllm in za najbolj# Ulmski prvenec - Cesar 2004 2004: 
»grada občinstva Stuttgart Int Animation Festival International InimaUon Festival lirosblma^

USTANAVLJAMO ZBOR
Kulturni center Izola na novo ustanavlja moški ali mešani pevski 
zbor, ki ga bo vodila izkušena in priznana zborovodkinja MIRJANA 
BONIN.
Vabimo vse, ki si želijo lepega in ubranega petja ter druženja, da se 
Prijavijo na telefon 05 / 641 55 71 ali 641 35 13 ob delavnikih med 
K in 12. uro ali GSM: 031/321 537. (Čas prijave: do 26. novembra)

Borut Popenko: Pocket paint, slike
Galerija Meduza Koper, 4. november 2004 ob 19.00 uri
Mariborski umetnik ustvarja na različnih vizualnih področjih (slika, 
fotografija, video in prostorske postavitve), ki govorijo o kontinuiteti 
osnovnih idej in likovnih principov. Na koprski razstavi bodo na 
ogled platna, pretežno manjših (žepnih) formatov, ki so nastala v 
preteklem letu.

Kavarna Manzioli - četrtkovi večeri - ob 21.00
latin - jazz night

THE CLUB - BELVEDERE IZOLA
Mega Disco Party 70/80 zaokroža svoje prvo leto večerov v 
Petek,29.10. po 22.uri.DJ ekipa: Elvis, Dejan, Lovro, Mr.Davidman. 
Povabili so tudi nekatere druge DJ kolege in lastnike legendarnih 
lokalov,da se jim pridružijo. Glavna nagrada večera: ura FOSSIL v 
sodelovanju s City Park,foto lab,v Kopru in Luciji.

AMBASADA CAVIOLI - PETEK 29. OKTOBER
Jesenski glasbeni stil Ambasade Gavioli se bo nadaljeval v znamenju 
ungleških house ritmov, ki nam na zadnjo sobotno oktobrsko noč 
Prinaša Allister Whitehead. Rezidenčna mesta didžejev, bosta tokrat 
zasedla Eddy the Fish in Sputnik.

Manziolijeva palača - Retrospektivna razstava »40 let Izolan« ali
SVET GIBLJIVIH SLIK
KONIJA STEINBACHERJA
Avla Kulturnega doma Izola - razstava

FILMSKE SLIKE ANIMATORJEV
MITJE IN MARJANA MANČKA

galerija INSULA
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

kiparska razstava
»The passage through«
GAIL CLAIR MORRIS
v Galeriji Insula in v Pretorski palači v Kopru.
Razstava, ki je postavljena vzporedno v dveh razstaviščih, bo 
v Pretorski palači v Kopru in Galeriji Insula v Izoli, na ogled do 3. novembra.

Kavarna Manzioli
fotografska razstava z video projekcijo

. na poti skozi 
indijsko vas...
avtorjev Dragana Sinožiča in 
Zvonka Bizjaka
Video projekci ja je vsak dan ob 19.00.
Razstava bo odprta do 31.10._____________
Območna izpostava JSKD Izola vabi 
na ogled rlazstave j

PORTRET JSKD
i Girodana Bruna 6 Izola

SMiCljH DVoRHIjH5. MEDOBMOČNEGA SREČANJA 
LIKOVNIH USTVARJALCEV PRIMORSKE
Medobmočna razstava je pot začela v Piranu, nadaljuje pa jo v Izoli.
Izmed 50-ih del, prispelih na razpis, je Joni Zakonjšek izbrala 26 del za razstavo. Tema letošnjega 
srečanja je bila portret, umetniki pa so slikali v poljubni tehniki.
Razstava bo na ogled do 10. 11. 2004 ob ponedeljkih, sredah in petkih med 17. in 19. uro.

Galerija Krka - Zdravilišče Strunjan
razstava umetniških del
MILANA OBRADOVIČA-KARPA
galerija KERUBIN ----- / '
razstave
KODES avtorice MIRANDE RUMINA

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO
prisrčno vabi otroke od četrtega leta dalje na uro pravljic, ki bo v 

torek, 2 novembra 2004 v stekleni pravljični sobi v Mestni knjižnici Izola, Ulica OF15. 
Prisluhnili bomo afriškim ljudskim pravljicam.

Veselimo se srečanja z vami!

nroiaSE

LA BIBLIOTECA CIVICA Dl ISOLA REPARTO BAMBINI
invita cordialmente i bambini da 4 anno in poi alla ora della favola, che avra luogo 

mercoledi, 3 novembre 2004,nella sala cristallinadellefiabe della Bibliotecacivica, Ulica OF 15. 
Ascolteremo le ftabe di tradizione africana.

Ci rallegriamo deli' incontro con voi!_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

BON JOURJ
KULTURNO DRUŠTVO "PETER MARTINC" KOPER 
vljudno vabi k vpisu v začetni tečaj francoskega jezika za 

otroke, ki jih veseli učenje jezikov skozi igro.
Ure francoščine bodo vsako sredo od 18. do 19. ure v pravljični sobi v 

Mestni knjižnici Izola, pričnele pa so se 20. oktobra.
Starši se lahko za ostale infonnacije obrnete na predsednico društva, g, Nevo Zajc (041 692 389).
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti Območna izpostava Koper - Zveza kulturnih društev MO Koper

ZBOROVODSKA ŠOLA
1. Stopnja Osnove dirigiranja 2004/2005 Predavatelj:Marko Vatovec 

sobota, 6. november 2004 ob 9.00 KOPER, Vergerijev trg 3
Za dodatne infonnacije tel: 05/66-31-380



Od knjig do kitar

NI GA ČEZ DOBRO GLASBO OB KNJIGI IN SKODELICI ČAJA
Petkov večer pod Belvederjem je bil 
zagotovo nenavaden. Nenavadna je 
bila družba, ki ga je oblikovala, 
nenavadna je bila knjiga, ki so jo 
predstavili in nenavadna je bila 
atmosfera: sproščena in bogata
hkrati.
Večer je bil namenjen izolski založbi 
Meander, ki je izdala knjigo Katalog 
ilustrirane misli domačega avtorja 
Ivana Peterleta Ivančka. Uvodnemu pogovoru z urednikom je sledila 
predstavitev umetnikovih muz pa tudi srečanje na relaciji pesnik z veliko 
začetnico - pesnik z veliko končnico. Ali je treba podatku, da je avtor še 
pred predstavitvijo prodal 400 izvodov svoje zbirke modro zabavnih misli 
in domislic ter pesniško nevsakdanjih zapisov? To, daje knjigo moč dobiti 
le še v bolje založenih knjigarnah in v klubskih prostorih.
V soboto pa so pod Belvederjem predstavili povsem drugačno knjigo, 
morda najbolj znanega slovenskega avtorja knjig o zdravem načinu 
življenja, Daria Corteseja, ki je avtor številnih knjižnih uspešnic med 
katerimi je tudi njegovo najnovejše delo, knjiga o čaju.
Sobotni nevsakdanji literarni večer je imel dva dela. V prvem je avtor z 
urednikom založbe Meander govoril o zgodovini čaja pa tudi o nekaterih 
zmotah in neznankah v zvezi s to, tudi pri nas, vse popularnejšo pijačo.

V nadaljevanju pa se je Dario na 
dolgo pogovarjal z ljubitelji čaja in 
naravne hrane, ki so ga želeli vprašati 
marsikaj tako praktičnega, da so se 
vsi skupaj odločili za organizacijo 
delavnice kuhanja čaja 
ki se bo zgodila v nedeljo 31. 
oktobra od 13.00 ure naprej, 
seveda na znani lokaciji pod 
Belvederjem.

NEPTUNE V5HOTO KLUBU
So skupine, za katere je vredno žrtvovati 114 km dolgo pot do 
naslednjega glavnega mesta. So skupine, za katere je vredno 
žrtvovati večerjo za dva v najbljižji piceriji. In so skupine, za 
katere je vredno žrtvovati večerni (ponedeljkov) spanec, na račun 
jutranje (torkove) zaspanosti v službi, šoli, življenju... Koncert 
bostonskih Neptun v podizolskem, podbelvederskem Shoto Klubu 
je bil koncert tretje sorte.
In kaj Neptune sploh so, da bi si to zaslužili? So projekt kitarista 
Jasona, guruja skupine, nekakšna mešanica glasbenika, umetnika in 
kleparja. Recept je preprost: sam zvariš iz odpadnega materiala

najdenega no, ja... kje drugje... na 
odpadu celotno inštrumentalijo, od 
bobnov, činel, pa do basov in kitar, 
daš vse skupaj v roke izvrstnim 
glasbenikom in... ustvarjaš. Brez 
clichejev. Brez stereotipov. To, kar so 
nam Neptune pokazali v enournem 
koncertu, je bilo primerljivo s samimi 
Liarsi. Eksperimentiranje z melodijo, 

primitivna ritmika dveh bobnarjev in skoparjenje z vokalom. Zvok je 
bil, kot se za skupino, ki igra na železo spodobi, zelo železen (ne 
metalen, železen), rezek. Komadi nič kaj predvidljivi, in seveda nič 
monotoni, od čistih ekperimentalnih pa do skoraj (!) bluzerskih fraz. 
In kljub temu, da se nas je zbralo le 
kakšna dva ducata medtedenskih koncertnih 
zanesenjakov, so fantje iz dežele 
demokracije pokazali neverjetno mero 
energije, plesa in oderskega skakanja... s 
tem, da so se pripeljali iz francoskega 
Lyona direktno na mali Shoto oder.
In še mimogrede: ker so Neptune tudi 
skupina tiste prve (glej začetek) sorte, si 
jih boste morebitni navdušenci spet 
(oziroma prvič) lahko ogledali čez kašen 
teden v naši necentralizirani prestolnici.
(Čupa)__________________________________

petek 29.10.2004 ob 22.30 
Shoto etapa KLUBSKEGA 
MARATONA RADIA ŠTUDENT 04
EL0DEA in 
MUŠKAT HAMBURG

KLUBSKI
UlRMOn

Žirija glasbene redakcije Radia Študent vsako leto na podlagi razpisa 
izbere določeno število (običajno šest) manj uveljavljenih in manj 
izkušenih, a obetavnih glasbenih ustvarjalcev, ki izkazujejo 
zadovoljivo stopnjo kreativnosti in svežine lastnega glasbenega izraza. 
Klubski maraton izbranim glasbenim izvajalcem (po domače maratoncem) 
omogoči, da se geografsko predstavijo širši slovenski javnosti, s samo 
turnejo pa se jim omogoči intenzivno nabiranje koncertne kilometrine in 
drugih izkušenj povezanih s koncertnim življenjem.
Turneja Klubskega maratona se začne zadnji teden v septembru in traja 
šest tednov. Koncerti na turneji Klubskega maratona se odvijajo ob petkih 
in sobotah.
V Shoto klubu bosta nastopili 2 skupini:

ELUDEA
Njihov moderni hardkor s svinčenimi 
kitarami in potuhnjenimi ubijalskimi 
ritmi je dolgo dozoreval med Ajdovščino in 
Novo Gorico. Zgodnja dela se naslanjajo na 
žanrsko centrifugo energičnega
metaliziranega emotivnega hardkora, 
kakršnega smo bili vajeni od evropskih in 
ameriških, a tudi primorskih, novodobnih 
hardkor bendov v drugi polovici 90-ih.

fl

MUŠKAT HAMBURG
Korenine punk rock zabavljačev, ki so svoje 
domovanje našli v mariborski Pekarni, je
treba iskati že v sredini devetdesetih, 
posamezne člane pa najdemo tako v hardkor 
zasedbi Malo bo, kot med pankerji Opus Hey. 
Današnja zasedba se je ustalila lani in se kljub 
različnim referencam glasbeno zaobljubila 
rokenrol bogu in energičnemu kitarskemu 
stampedu. Prispevek: simboličnih 300 sit

sobota 30.10.2004 ob 22.30
V12 (uk) ...nu metal +
HoReaSOnlital . nu metal
V12 so zelo perspektivna angleška zasedba. Fantje ne skrivajo dejstva, 
da bi radi "uspeli". No, zaenkrat jim gre kar dobro, saj poleg tega, da 
jih redno vrtijo na radijih širom otoka, so dobili zelo pohvalne recenzije 
na uglednih glasbenih časopisih, kot so NME in Total Rock.
Ogrevali bodo tržaški No Reason.(Prispevek: 500 sit)

Nedelja 31.10. 2004 ob 21.00
Sl SVETI- glasba večnih pokojnikov po izboru Borisa Bradača 
Prav nesramno oborožen s podatki in posnetki se vrača pod 
Belvedere radijski in klubski jezdec plošč, Boris Bradač, ki se bo z 
višin svojega luškega žerjava spustil v nadmorsko višino nič in nam 
ponudil najboljše, kar prihaja iz onostranstva. Ne bo pop, ne bo turbo, ne 
bo štala ampak konkretno, poučno in kvalitetno.

PONOVNO ODPRTA VRATA SAMOPOMOČI
Skupina za samopomoč za odrasle »ODPRTA VRATA« bo po poletni 
prekinitvi ponovno pričela delovati. Ustanovljena je bila 1999 in je 

namenjena vsem, ki želijo imeti večji vpliv na kakovost svojega življenja, ki 
v stiski potrebujejo podporo in spoznanje, da v svojem trpljenju niso sami ali 

si želijo le druženja in novih znanstev.
Podrobnejše informacije: NIVES 041 964 333, BOJANA 051315 892.
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KRIMINALNE
ŠENGEN JE TUKAJ
Izolski policisti so i meli v postoipku dva državljana Bolgarije, ki sta 
v Sloveniji prebivala nezakonito oziroma nista imela urejenih vseh 
papirjev. Za oba je bilo odrejeno pridržanje, po opravljenih 
razgovorih pa so su odpeljali še k sodniku za prekrške, ki jima je 
izrekel denarne kazni.

ŠOLA UČI PISANJA
Prejšnji teden so neznani storilci popisali atrij in zid ene od izolskih 
osnovnih šol ter ji na ta način povzročili kar konkretno materialno 
škodo. Domnevno so storilci pred časom obiskovali to šolo in očitno 
jim ni ostala v najbolj lepem spominu. Ko jih bodo izsledili pa jih 
vseeno čaka še dodatno šolanje na pristojnem sodišču.

draga kava
Popoldan je zagorelo na balkonu ene izmed stanovanjskih hiš na 
Osojni poti v Izoli, kjer si je podnajemnik hotel na plinskem 
štedilniku skuhati kavo. Med kuhanjem se je naenkrat izpod posode 
razširil ogenj, ker je začel uhajati plin. Možakar je sicer hotel z 
odejo zadušiti ogenj in zapreti ventil plinske jeklenke, kar pa mu ni 
uspelo in je poklical na pomoč gasilce. Ogenj se je hitro razširil 
vendar so ga gasilci v hitri intervenciji ukrotili in pogasili. Zagoreli 
sta omari, plinski štedilnik, okni in balkonska vrata. Škoda je nastala 
še na fasadi in stropu od koder je odpadel omet tako, da znaša po 
nestrokovni oceni 1.000 000,00 sit.

košnja je že mimo
Neznanec se je prepozno odločil za košnjo a je vendarle vlomil v 
pomočžni objekt in tam ukradel nahrbtno kosilnico. Materialna škoda 
znaša 120 tisočakov, zato ga bodo skušali odkriti.

OČE PA TAK
Izolski policisti obravnavajo kaznivo dejanje nasilništva. Dejanja je 
osumljen 48 letni moški doma iz okolice Izole, kateri je pred dnevi 
doma kričal, brcal in pretepel svojo 15 letno hčerko. Ovadili so ga 
na državno tožilstvo.

ljubezen ne ovene
Po naključju sta se na parkirišču pri osnovni šoli Vojke Šmuc srečala 
bivša partneija, sicer Koprčana. Ker sta bivša zaradi nesporazumov v 
nekdanji zvezi tudi tokrat nista mogla eden mimo drugega kar tako. 
Pa sta si ponovno skočila v lase in si prislužila obisk pri sodniku za 
prekrške.

hrvatinčan je težil
V gostinski lokal sredi Izole je na še en kozarček prišel znani 
Hrvatinčan. Ker se je že opotekal mu hoje niso hoteli še otežiti in 
tako ni dobil željene pijače. Kot gost, ki vse ve je pri naročilu 
seveda vztrajal in si zaradi nevljudnosti prislužil obisk pri sodniku za 
prekrške.

hrvatinčan je težil drugič
V gostinskem lokalu sredi Izole sta si mati in sin naročila pizzo z 
željo, da jo bosta v miru pojedla. Dobro počutje med obedom jima 
je skalil močno alkoholizirani neznanec (seveda je šlo za junaka iz 
prejšnje zgodbe) ki si je sinovo pizzo kar prisvojil in jo pojedel. 
Policaji in sodnik za prekrške ga bodo poučili tudi o lepem bontonu.

PRESIHAJOČE JADRNICE
Dečke so obvestili, da je nekdo ponoči ukradel tri jadrnice 
(optimiste), ki so bili parkirani v Simonovem zalivu. Pregledali so 
okolico in ugotovili, da je neznanec jadrnice dal v vodoin jih na 
drugem koncu potegnil iz vode. Bile so nepoškodovane. Še zdaj ni 
jasno ali je šlo za špetir med jadralci ali za resnično krajo.

ALKO LESTVICA
Junak tega tedna je napihal zelo dobrih 2,20 in se poslovil od 
vozniškega. Drugouvrščeni je napihal 1,18, bronasti pa 1,13 g/kg. 
Eden je odklonil strokovni pregled za mamila, drugi pa ga je opravil 
(zagotovo s pozitivnim rezultatom, so prepričani policisti).

V soboto so policisti v sodelovanju z občinsko inšpekcijo opravili 
nadzor statičnega prometa predvsem na Kristanovem trgu in Sončnem 
nabrežju. Izrekli so deset ukrepov, zato so dobili veselje do 
podobnega dela v prihodnje.

POLICIJA IN REDARSTVO

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- Opremo za trgovino [police in ostalo) Prodam. Tel: 64 00 010
■ IŠČEM HIŠO A10 VEČJE SIANOVAIIIEZ Vitom V NAJEM. Plačili takoj. Sanja 041 246 116. NUJNO 
■GarsonjeroVUuPljanioddamo.tel 05/6413240ali 931 -212 872
-Podamo Starejšo vseljivo hišo na Gažonu, papirji urejeni. Tel: 051411978 
-TRIČLANSKA DRUŽINA išče majhno eno ali dvosobno stanovanje za daljše obdobje v Izoli, 
tel 041 821 569
-Prodam hišo v Lukinih, info 041233451
- Kupim Starejše Stanovanje, (lahko) potrebno obnove. Tel 041 608 765^
-Opremljeno dvo ali triSObnOstanovanje v Izoli, Kopru ali okolici najamem za dobo najmanj 
enega leta. Plačilo v naprej. Tel:. 040 756 629
- Oddam poslovni prostor, 40m2 na tržnici v Izoli, tel 041 345 605
-UGODNO PRODAMO gradbeno zemljišče- Otok Ugljen, mesto Ugljen,, 610 m2,150 m od 
morja, voda, telefon, elektrika, asfalt, tel. ++385/91/58 11 069
- IŠčemO dVO ali trisobno Stanovanjeza daljše obdobje. Opremljeno ali ne tel.: 041 504 487
- V Ljubljani prodam Stanovanje (30 m2). Tel.: 031 418 254
-Tričlanska družina najame opremljeno (2-3 sobno) stanovanje za daljše obdobje, tel 041 730 721
Motorna vozila
- PROD AM MERCEDES A -170, klasic, dizel, podaljšan, letnik 2001,41.000 km, bele barve - 031 
684041
-Ratana, lesena, 5,7m, z vgrajenim motorjem Penta 5 KM, naprodaj. Info. 041 724 209.
- Modri Citroen AX, letnik 91, registriran do 9.8.PR0DAM za 110.000 Sit. Tel. 041 607 868
- PRODAM PASARO 4,15 M Z MOTORJEM TOMOS 10 INFORMACIJE NA TEL. 041 756 520.
- PRODAM kOpaČICO Tomos s plugom, tel zvečer 641 44 53
- JADRNICO Riti UGODNO PRODAM, tel 041 361 825 
-Prodam lord fiesto l^odelno leto 1998, letnik 99,3-vrata, bela, 
garažirana, 1.lastnik, 20000km, deljiva zadnja klop, avtoradio. Nekaramboliran.
Cena 820.000S1T. Tel: 041 597551
- Kupim Izvenkrmni motor od 10 - 20 KS (po možnosti prvi lastnik) Tel.: 05 6240 376
-Prodam v paketu lrezoLampadana8kw in kopačicoza 400.00 sit. Tei.:04i 908046
Delo
■ Zaposlimo KU natakarja ali natakarico za delo v lokalu Istra, tel 041 345 605

Študent inštruira matematiko ter italijanski jezik tudi na domu. 041 567 555 
-Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
- Ljubečemu novemu skrbniku podarim CHO ali V6Č mladih mUCll(GSM 041 737377)
■ Poceni prodam mlado papigo NIMEOdoma zvaljeno, samček, priden pevec. Tel.: 6419 649
- Večjo peč za centralno kurjavo na olje, komplet z gorilcem, radiatorji in cisterno PODARIM.
Poskrbeti morate le za demontažo in lasten prevoz. Tel.: DORO Izola 640 40 25 ali 031 617 715 

-Prodam MVa ZUnanjakovinska vgradna vrata s podbojem bele barve. 05 6413186 ali 031 343803 
-Kupim Italijansko Slovnico avtorice S.Berce. tel 031 343 803 ali 05/6413186 
■KUPIM PEČ na petrolej po zmerni ceni. 041 254 886 
-KaVČ,tTOSednotranja postelja podarim. Pogoj lasten prevoz, info 041 614 434 
-ProdamSedežno kotno garnituro s foteljem, dobro ohranjeno. Tel.051411978 
KOMPOSTIRAN KOZJI GNOJ V VREČAH PRODAM, tel 040 342200
- Ob stari železniškiprogi si lahko za 100 SIT po kg naberete bio-sliv. tel 041426 880 ali 64137778
■ Prodam Skrinjo 100l(6OX6OX85cm), 3 predali za 15.000 SIT in oljno peč 35Kw z 
gorilnikom majhna izdelava za 25.00 SIT te 041 770 042
•PRODAM dve zložljivi ležišči -, rabljeno hladilno skrinjo in TV sprejemnik. 031 406 739
- Prodamo gorsko kolo Jumpertekhladilno skrinjo Gorenje 1501 trije predali, dvoredni pletilni

PRODAMO BI0 KOZJI GNOJ. tel tel 040 342 200
je tednik Izolanov

NašTov/Vei Av'i UgTnTtn?ola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavnegi in odg. urednik:: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: 
sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000izvodov, cena 200 SIT. Založnik / 
elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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POHOD PO IN ZA DOLINO PIVOLA

Blizu sto pohodnikov se je udeležilo pohoda nad dolino Pivol, ki jo je 
pripravila Givilna JtojcjatiVa Gibanje za Izolo, namen pohoda pa je bil zelo 
preprost:.' s: pogledom z vrha doline prepričati udeležence, kakšno škodo bo 
povzročila'; gfajdpja,.*{litre| ceste po obrobju doline. Glede na vzdušje na 
pohodu šo bili organizatorji in vodiči očitno prepričljivi.

URŠULINKE SO IMELE MARSIKAJ POVEDATI

Sestre Uršulinke so že dolgo med nami in Čeprav vemo zanje o njih še 
vedno ne vemo prav veliko. Pa imajo marsikaj zanimivega povedati in to so 
storile tudi na drugem srečanju z zanimivimi Izdani, ki jih pripravlja Nataša 
Benčič v sodelovanju z Mestno knjižnico Izola. Ob koncu pogovora so 
seveda tudi ubrano zapele.

NEMARNIK IN POČKAJ NA STOPNIČKAH
Ekipa INI Racing Teama se z zadnje letošnje dirke vrača nadvse zadovoljna. 
l.rally Postojnska jama je za posadko Tom Nemamik in Miloš Počkaj daleč 
najuspešnejši nastop do sedaj, saj sta na koncu osvojila tretje mesto in svoje 
prve rally stopničke. Seveda so čestitali boljšim od sebe a tudi povedali, da 
bo treba v prihodnje na slovenskih rally tekmovanjih resno računati tudi na 
drugo izvrstno izolsko posadko, kar dokazuje, da smo Izolani res prava 
avtomobilistična športna občina.

M0T0H0V KOT
■^Tcsa ne n slučajno komu meevl 
POLENA roti ND6E...ZBAJ,Nn 5E JE 
FO&R&2ILO KURILNO OLJE ..JE VSAK 
POIENCEK bOBKOMSEL... /

BREZ DOBRE ZVEZE NI ZVEZE
izoisKi radioamaterji se ne 
dajo, čeprav jim konkurenco 
delajo vsi po vrsti, od 
telefonskih operaterjev do 
interneta. Pravzaprav se 
včasih s svojimi težkimi 
sredstvi za zvezo zdijo kar 
malo izven mode, a oni že 
vedo, da takrat, ko bo 
odpovedalo vse in ko bo 
najbolj potrebno bodo oni 
reševali stvar. To so jim 
potrdili tudi radioamaterji iz 
zahodne obale ZDA, ki so 
edini vzdrževali zveze med 
uničujočimi tornadi tega 
poletja. Pri nas tornadov 
sicer ni, elektrike pa vseeno 
zmanjka in tudi telefonske 
linije padejo. Takrat pa ....

VSE JE BILO DRUGAČNO
Pod Belvederjem so se zgodili trije zelo 
drugačni večeri. Petkovega je naredil Ivan 
Peterle - Ivanček s svojo knjigo Katalog 
animirane besede, sobotnega pisec in 
popotnik Dario Cortese z neznankami o čaju, 
ponedeljek pa je pozdravil bostonske 
Neptune, ki so igrali na inštrumente narejene 
kar na odpadu. In ni še konec...


